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Z Á P I S N I C A 
z tridsiateho tretieho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, 

konaného dňa 10. 05. 2018 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ  
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík  
Mgr. Erik Cap 
Ing. Ján Čop  
Ing. Daniela Galandová  
Marek Gerboc  
MUDr. Jozef Homza 
Ing. Marián Kníž  
JUDr. Jaroslav Koco  
MUDr. Andrej Kulan  
MUDr. Marián Regec 
MUDr. Miroslav Suchý  
Ing. Martin Šebák 
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 

 
Neprítomní:  Mgr. Peter Hasin  

Ing. Jaroslav Regec 
Mgr. Ľubov Reháková 
Peter Vološin  

 
Prizvaní:  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 

  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP  
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia  
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny  
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina  
Štefan Čus, vedúci oddelenia rekreačných a športových služieb 
Mgr. Eva Mihaliková, hovorkyňa  
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o. 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

           
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 10. 05. 2018 
4. Schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi mesta Snina 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania finančných 

prostriedkov na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 
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6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach uskutočňovania územnej samosprávy 
v meste Snina prostredníctvom zhromaždenia obyvateľov 

7. Protest prokurátora proti VZN mesta Snina č. 136/2017 o podmienkach držania psov 
8. Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií pri MsZ v Snine  
9. Doplnok č. 1 k Smernici o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina 

v súvislosti s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina 
10. Doplnok č. 1 k Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky 2016 - 

2022 
11. Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina za rok 

2017 
12. Prijatie úveru na financovanie Investičného zámeru „Rekonštrukcia chodníkov, miestnych 

komunikácií a odstavných plôch na území mesta Snina“ 
13. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2018 – Rozpočtové opatrenie č. 2 
14. Prevádzkový poriadok pohrebiska na Ul. budovateľskej a Ul. Švermovej v Snine a cenníky 

pre pohrebiská na Ul. budovateľskej a Ul. Švermovej 
15. Orientačný časový harmonogram zasadnutí MsR a MsZ v Snine na rok 2018 
16. Súhlas mesta Snina so zaradením elokovaných pracovísk ako súčastí Súkromnej základnej 

umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina do siete škôl a školských zariadení 
17. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta – pozemok parc. č. 5066/399 
18. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku – pozemok parc. 

č. CKN 1393/5 
19. Informatívna správa k problematike regulácie hazardných hier 
20. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností – pozemky parc. č. 142/63 

a 142/64 vo vlastníctve mesta Snina 
21. Prenájom nehnuteľného majetku – pozemku parc. č. CKN 142/65 z dôvodu osobitného 

zreteľa – MOV plast, s. r. o., Snina, IČO: 44727909 
22. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Ing. Meričko 

Jozef, Snina 
23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Vožňáková 

Anna, Snina 
24. Zmluvný prevod nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – odpredaj stavby so s. č. 

3975 a pozemku parc. č. CKN 1385/22, k. ú. Snina – DIADERM, s. r. o., Nemocnica 
s poliklinikou, Snina 

25. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
časti pozemku parc. č. CKN 1225/207 a CKN 1225/208, k. ú. Snina – Kovaľ Peter, Snina 

26. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemku parc. č. CKN 3806/30, k. ú. Snina – Petruňaková Miloslava, Petruňak Pavol, Snina 

27. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemku parc. č. CKN 3806/27, k. ú. Snina – Močkovská Helena 

28. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemku parc. č. CKN 3454/7, k. ú. Snina – Zuščák Jozef, Snina 

29. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 1781/48 a CKN 1800/14, k. ú. Snina – PaedDr. Beáta Hricková 
a Mgr. Ján Hricko 
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30. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – odpredaj 
pozemkov parc. č. CKN 1813/438, 1813/439, 1813/440, 1813/441, 1813/443, 1813/444, 
1813/445, 1813/446, 1813/447, 1813/448 na Ul. Duk. hrdinov 

31. Zámer prenájmu nehnuteľného majetku – Zápasnícky klub Vihorlat Snina 
32. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1738/10 v k. ú. Snina 

z dôvodu osobitného zreteľa – Ing. Milan Gerboc, Snina 
33. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2581/16 v k. ú. Snina 

z dôvodu osobitného zreteľa – MUDr. Peter Makara, Snina 
34. Žiadosť o prenájom – TJ Spartak Vihorlat Snina 
35. Žiadosť o odpustenie nájmu za skládku KO – Verejnoprospešné služby Snina, s. r. o. 
36. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu osobitného zreteľa – časť pozemku 

parc. č. CKN 5066/395, k. ú. Snina – GABRIELA, n. o., Prešov 
37. Prenájom hnuteľného majetku – Distribučný plynovod a STL pripojovacie plynovody – SPP 
38. Zrušenie uznesenia MsZ č. 430/2017 zo dňa 14. 12. 2017 
39. Vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod stavbami vo vlastníctve mesta 
40. Zmluvný prevod nehnuteľností – kúpa pozemkov parc. č. CKN 1224/156, 1224/157, 

1224/158, 1224/26, k. ú. Snina – Slovenský pozemkový fond 
41. Odsúhlasenie ceny vstupu na verejné WC 
42. Interpelácia poslancov 
43. Záver  

    
1. Otvorenie 

 
Ing. Štefan Milovčík – otvoril tridsiate tretie zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na 

ktorom všetkých srdečne privítal. Na rokovanie boli prizvaní: zástupcovia úradov štátnej správy, 
konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  
 
Konštatovanie počtu prítomných  

Podľa prezentácie bola v rokovacej miestnosti prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. 
Primátor mesta konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu:  

Program rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
 

Hlasovanie za pôvodný program:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
Voľba návrhovej komisie:  
     Do návrhovej komisie určil primátor týchto poslancov:  -     JUDr. Ladislava Alušíka, 

- Ing. Jána Čopa, 
- Ing. Mariána Kníža.  
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Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: Mgr. Erik Cap,. Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 9 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Ján Čop, Ing. Marián Kníž – 2 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil týchto poslancov: -  MUDr. Andreja Kulana, 

-  Mgr. Erika Capa.               
 
Za zapisovateľku: p. Moniku Paľovčíkovú. 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Ing. Mariána Kníža.   
 
 

2. Interpelácia občanov 
 

p. Lattová – predniesla ekologické návrhy z vlastného postrehu – hromadí sa v meste veľmi veľa 
plastového odpadu. Prosí občanov mesta, aby sa na cintoríne prestali používať plastové vence, kvety 
a kahance. Kultúrnejšie by bolo, keby sa na pohrebné obrady nosili živé kvety a nie umelé vence. 
Umelé kvety sú gýč. Bolo by vhodné, aby sa aj na nákupy prestali používať plastové tašky. Každý 
má doma určite nejakú plátennú tašku, ktorú môže využívať. Ťažia ju aj psičkári. Všade sú psie 
fekálie na chodníkoch, okolo obytných domov, kde sa hrajú deti. Je v moci mesta, aby prijalo VZN, 
kde bude zákaz venčiť psa pri bytovom dome. Centrum mesta máme pekne upravené, ale ráno je 
veľmi znečistené. Máme 8 mestských policajtov a tí by mali viac kontrolovať znečisťovanie mesta 
a vyberať pokuty. Pri dažďoch sa často stáva, že autá ošpliechajú chodcov na chodníku, pretože autá 
jazdia rýchlo. Aj toto by mali policajti viac sledovať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – je pravda, že na cintorínoch je veľmi veľa plastových vencov a kvetín. 

Podnety p. Lattovej budú zapísané v zápisnici.  
 
p. Petrunčík – predniesol svoj 24 ročný problém. V roku 1978 bol jeho svokre vyvlastnený 

pozemok na radovú zástavbu. V roku 1994 podali žiadosť o prinavrátenie tohto pozemku, keďže do 
dnešného dňa nie je zastavaný. V roku 1998 mestská rada odsúhlasila odpredaj pozemku 
s podmienkou, že sa ponechá prístupová cesta. Na základe tohto dal mestský úrad vyhotoviť 
geometrický plán. Lenže jemu mesto odpredalo o 2 metre menej, než bolo schválené a to vraj 
z dôvodu, že na celej ulici došlo pri vymeriavaní pozemkov k posunom.  

 
Ing. Štefan Milovčík – nejde o to, že tu nie je vôľa poslancov, ale je tam susedský problém. Je 

však zato, aby sa to už vyriešilo.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – na najbližšie zasadnutie treba predložiť materiál ohľadom problému p. 

Petrunčíka – úloha.  
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3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 10. 05. 2018 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór. 
 
Ing. Daniela Galandová – str. 19 – je tam uvedený link, na ktorom sú zverejnené výsledky 

kontrol hlavného kontrolóra. Prosí hlavného kontrolóra, aby tam boli zverejnené všetky jeho kontroly 
– úloha.  

- kontrola na ZŠ P. O. Hviezdoslava – ako je možné, že sa nekontrolujú spätne úhrady škôl za 
teplo, vodu, elektrinu? Nadväzuje na to, že na tejto škole boli spreneverené finančné prostriedky práve 
na úhradách týchto komodít. Toto predsa musí kontrolovať úrad spätne, veď riaditelia sa stále sťažujú, 
že majú málo finančných prostriedkov; 

- riaditeľ ZŠ P. O. Hviezdoslava – v akom štádiu je interná kontrola?  
 
Mgr. Mária Todáková – kontrola na ZŠ P. O. Hviezdoslava je iba formálna. Je nepostačujúca. 

Došlo tam k porušenia finančnej a pracovnej disciplíny. Predkladá poslanecký návrh, keďže kontrola 
nebola vykonaná objektívne.  

 
Ing. Boris Pargáč – správy na webovej stránke mesta zverejní všetky. Hospodárenie na škole – 

to je otázka pre p. riaditeľa, nie pre neho. Kontrolu na ZŠ P. O. Hviezdoslava vykonával presne 
v zmysle prijatého uznesenia, lenže z technických príčin mu neboli predložené potrebné doklady a to  
z dôvodu, že ich mala polícia. Pripomienke Mgr. Todákovej nerozumie. Nevie, čo mu je zazlievané 
a vytýkané. Kontroloval len to, čo mu bolo umožnené kontrolovať. Správy ohľadom kontroly na ZŠ 
P. O. Hviezdoslava už boli predložené poslancom na rokovaní, boli pripomienkované a správa sa 
zobrala na vedomie, preto nerozumie oneskorenej reakcii Mgr. Todákovej.   

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – úrad nemá prístup k dokladom jednotlivých škôl. Školy sú 

samostatné právne subjekty, ktoré samostatne hospodária so svojimi účtami a úrad nemá prístup k ich 
dokladom. To, čo školy každý rok odovzdávajú, sú len účtovné uzávierky, kde úrad kontroluje len 
to, či sú účtovné prevody vykonávané na správnych účtoch.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – v správe sa hovorí, že štatutár školy odmietol odovzdať kontrolované 

doklady. V takomto prípade p. riaditeľ porušil zákon o finančnej kontrole. Preto sa pýta, či nechce 
hlavný kontrolór opraviť štylizáciu vety vo svojej kontrolnej správe. Myslí si, že toto konštatovanie 
hlavného kontrolóra je iba nešťastná formulácia, ale žiada, aby sa hlavný kontrolór k tomu vyjadril. 
Samotný kontrolný mechanizmus – závady tam nenastali žiadne, tak to konštatuje hlavný kontrolór. 
Má však taký názor, že vnútorný kontrolný mechanizmus na škole nefunguje, pretože inak by 
nemohlo dôjsť k tomu, že jedna faktúra bude uhradená dvakrát. Preto závery kontroly nemôže 
akceptovať. Žiada o aktualizáciu súčasného stavu na tejto škole. Chce vedieť, aká je výška spôsobenej 
škody a či bola táto škoda istená. Máme nedobrú skúsenosť s obdobného prípadu na ZŠ 
Budovateľskej a do dnešného dňa ju nemáme vysporiadanú.  

 
Ing. Daniela Galandová – bude táto škoda zosobnená?   
 
Ing. Marián Kníž – nebolo by vhodné dať túto kontrolnú správu štátnej školskej inšpekcii – ide 

o odučenie hodín v čase, keď je vykázaná služobná cesta. Toto vie posúdiť štátna školská inšpekcia.  
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Ing. Boris Pargáč – veta, o ktorej hovoril JUDr. Alušík, bola vytrhnutá z kontextu. Riaditeľ by 
doklady ku kontrole predložil, keby ich mal. Takže prečítal, ako je to uvedené v jeho správe.  

 
Mgr. Juraj Skrip – od zrušenia školy na 1. mája ide o poľovačku na jeho osobu. Čo sa týka 

sprenevery finančných prostriedkov, podal trestné oznámenie na pracovníka školy. Požiadal hlavného 
kontrolóra, aby kontrolu nevykonával, pretože nemá potrebné poklady, keďže ich všetky predložil 
polícii. Čo sa týka sprenevery finančných prostriedkov - trvalo to viac ako rokov. Takže ešte za 
bývalého riaditeľa a za bývalého hlavného kontrolóra. Chce, aby polícia vyšetrila všetky účty, ktoré 
škola má a mala aj kedysi a už sú zrušené. Požiadal banku, aby bola súčinná v tejto veci. Nemôže 
všetko povedať, pretože stále je to v šetrení a suma ešte stále nie je konečná. Mrzí ho len to, že nato 
neprišiel skôr. Nechce nikoho obviňovať, ale poprosí hlavného kontrolóra, aby odkontroloval aj 
doklady z bývalej ZŠ 1. mája, či sa náhodou aj tam nedialo niečo podobné. Na jeho škole bolo 
robených veľmi veľa kontrol, ale nielen zo strany hlavného kontrolóra.  

Prepustenie p. Kočanovej sa kontrolovalo už asi 4-krát.  Musí dodržiavať zákony a ak má viac 
učiteľov a menej žiakov, musí prepúšťať. Táto učiteľka bola prepustená z dôvodu, že ruský jazyk sa 
na škole už neučil a geografov bolo na škole dosť. Preto bola prepustená z nadbytočnosti. Súdne trovy 
vyšli školu na 22 tis. €. Jej by museli uhradiť 25 tis. €, keby ostala učiť a nemala by plný úväzok. Išlo 
to z kapitoly školy, nie z rozpočtu mesta. Nepredpokladal, že by súd mohla škola prehrať.  

Mimoškolské ihrisko – snažili sa pomôcť mestu. Chcel ušetriť a zároveň získať niečo nielen pre 
školu, ale aj pre mesto. Hľadala sa chyba vo verejnom obstarávaní. Nakoniec poslanci zistili, že bola 
uzatvorená zmluva s verejným obstarávateľom. 

 
Ing. Štefan Milovčík – stávajú sa aj také veci. Vecou sa zaoberá polícia.  
 
Mgr. Juraj Skrip – bol na školení riaditeľov škôl – nikto mu nevedel povedať, ako predchádzať 

takýmto veciam. Kontroly musia zmeniť celú štruktúru. Kedy bude ukončené šetrenie, to nevedel 
povedať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – takže sa tomu budeme venovať až vtedy, keď bude vec zo strany polície 

uzatvorená.  
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Jozef Homza – 13.56 hod. – spolu 13 poslancov) 
 
Mgr. Mária Todáková – vychádzala z kontrolnej správy hlavného kontrolóra, kde na str. 12 

jasne píše, že zo strany riaditeľa školy došlo k porušeniu § 19 ods. 5 Zákona č. 523/2004 
o rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonu č. 502/2001 o finančnej kontrole a vnútornom 
audite. Keď sa kontrolovalo poskytnutie finančnej dotácie športovému klubu SKÓRE, hlavný 
kontrolór podal trestné oznámenie na bývalého riaditeľa PaedDr. Evalda Štofíka. Takže sa 
nestotožňuje s prijatými opatreniami, pretože v danom prípade bude so zodpovednými pracovníkmi 
vedený iba pohovor.   

 
Ing. Štefan Milovčík – dobre p. poslankyňa, veci sa dajú aj dovysvetliť.  
 
Ing. Boris Pargáč – správa, o ktorej hovorí Mgr. Todáková, bola prijatá na vedomie v máji 2015. 

Prečo prišli výhrady zo strany Mgr. Todákovej tak neskoro? Toto je len zosumarizovanie kontrolných 
správ, nie je to nová kontrolná správa. Preto kritika prijatých opatrení, ktoré boli vzaté na vedomie,    
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bola aktuálna v danom čase, teda pred troma rokmi. Prečo vtedy bola správa prijatá bez pripomienok 
a teraz pripomienky sú?  

 
Mgr. Mária Todáková – jej pripomienky sa stále týkajú tých istých vecí na ZŠ P. O. 

Hviezdoslava.  
 
Ing. Ján Čop – nesúhlasí s tým, že ide o poľovačku na p. Skripa. P. Kočanová nebola prepustená 

z odborného hľadiska, ale z iného dôvodu a je o tom na 100 % presvedčený. Ihrisko nikto 
nepripomienkuje, ale bolo potrebné sa zo strany Mgr. Skripa k tomu chlapsky postaviť a vysvetliť, 
ako to bolo a nezatajovať skutočnosti.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – aká je výška škody a ako bola pohľadávka istená? Keď sa skončí súdny 

proces, už bude neskoro na istenie pohľadávky. Nech si orgány činné v trestnom konaní robia svoju 
prácu, mesto to nemusí vôbec zaujímať, ale vzniknutú škodu treba istiť, aby sme ju dostali späť. 
Potom sa môže stať, že pohľadávka už bude nedobytná, pretože vinník sa zbaví všetkého majetku.  

 
Ing. Štefan Milovčík – preventívne opatrenia už robíme aj na iných školách, aby sa to nestalo aj 

inde. Aké opatrenie však môžeme urobiť na tento prípad, to nevie, keďže to ešte nie je uzatvorené zo 
strany polície.  

 
MUDr. Miroslav Suchý – treba počkať na záver vyšetrenia a potom bude mesto konať.  
 
MUDr. Andrej Kulan – to nie je poľovačka, sú to iba pripomienky na výsledky kontroly 

hlavného kontrolóra. Každá škola musí mať vnútornú kontrolu, mala by tam byť škodová komisia, 
zápisnica z výsledku škodovej komisie.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – toto, čo robia orgány činné v trestnom konaní, nech robia, ale treba 

zaistiť vzniknutú škodu. Ide o peniaze mesta, preto tu musí byť súčinnosť úradu s riaditeľom školy.  
 
Ing. Štefan Milovčík – vie riaditeľ výšku škody? Ak sa to dá, je zato, aby sa vzniknutá škoda 

zaistila.  
 
Mgr. Juraj Skrip – nechce sa vyjadrovať k celkovej sume, pretože polícia stále nevie, odkedy 

sa to dialo. S mestom však súčinný je a stále bude.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – veď on nechce, aby mu bola povedaná konečná suma, ale suma, ktorá 

sa zistila terajším šetrením. Je možné, že tá suma narastie, ale chce iba to, aby terajšia zistená škoda 
bola istená majetkom dotyčnej osoby, ktorá škodu spôsobila.  

 
Mgr. Juraj Skrip – sumu povie JUDr. Alušíkovi, keď príde za ním do školy. Nechce ju hovoriť 

verejne, keďže je to stále v šetrení, aby neporušil žiadny zákon.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – ak riaditeľ nechce výšku škody zverejniť, dobre. Keď mu ju Mgr. Skrip 

povie, on ju zverejní, nemá s tým problém, pretože sa ničoho nedopustí.  
 
Ing. Marián Kníž – je tu kontrolná komisia, ktorá má tiež nejakú právomoc. Nech táto kontrolná 

komisia skontroluje školu a nech zverejní výsledky kontroly.  
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Ing. Štefan Milovčík – každá komisia má aj iniciatívnu funkciu, takže nikto neberie kontrolnej 
komisii jej právomoci.  

 
Ing. Daniela Galandová – hlavným a základným problémom kontroly samosprávy zostáva, čo 

so zistenými nedostatkami, keď chýba vôľa ich riešiť vzhľadom na lokálne záujmy a prepojenia.  Je 
to veta z bežne dostupnej literatúry. Kontrolór vykonáva kontroly aj na iných školách, drží sa zásady, 
že keď kontroluje jednu školu, tak potom rieši aj všetky ostatné. Preto nekriminalizujme aj ostatné 
veci. Spomínala sa tu ZŠ Budovateľská. Je to stará vec, ale až 02. 02. 2018 bolo podané trestné 
oznámenie na p. Micenka, bývalého riaditeľa tejto školy. Tak aby si niekto nemyslel, že sa tu hovorí 
o súčasnom riaditeľovi. Sú to veľmi citlivé veci a chápe aj p. riaditeľa, ale poslancov sa pýtajú ľudia, 
preto je povinnosťou poslancov sa pýtať, preto nech to tak aj všetci berú.  

 
Ing. Štefan Milovčík - na najbližšie zasadnutie predložiť materiál ohľadom výsledkov 

vyšetrovania tejto problematiky – úloha.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – súdne spory – súdny spor Sukmont Teplo v konkurze ohľadom istiny 

130 tis. €. Kontrolór mal vyčísliť odmenu v prípade úspešného ukončenia súdneho sporu v prospech 
mesta. Zo správy číta, že advokátskej kancelárii bude vyplatená suma 69 833,- €. V tejto cene je 
započítaná  aj DPH?  

 
Ing. Boris Pargáč – myslí si, že je započítaná už aj DPH.  
 
JUDr. Ladislav Alušík - už bola vyplatená nejaká výška odmeny tejto advokátskej kancelárii?  
 
Ing. Boris Pargáč – nemá informáciu o tom, aby mu už nejaká odmena vyplatená bola.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – myslí si, že DPH tam nie je započítaná. Takže, ak sa napočíta DPH vo 

výške cca 14 tis. €, súdne trovy vo výške 40 tis. €, hotové výdavky, ktoré si advokátska kancelária 
bude účtovať, končená suma bude cca 140 tis. €, možno aj viac, pričom istina, o ktorú sa súdime je 
130 tis. €. Bolo zmysluplné sa 15 rokov súdiť, keď sme došli k takémuto záveru?  

Advokátskej spoločnosti Taylor Wessing – bola vyplatená suma vo výške 24 tis. €. Bolo to 
preverené, alebo je to len informácia daná poslancom na vedomie? Výška odmeny sa mu zdá 
neprimerane vysoká.  

 
Ing. Štefan Milovčík – to, čo je vysoká alebo nízka odmena, sa dnes rieši po celom Slovensku. 

Myslí si, že to malo zmysel, pretože sme vyhrali súd s inšpektorátom práce, ktorý v konečnom 
dôsledku viedol k zmene zákona. Ak má byť poradenstvo také, aké má byť, aby viedlo k úspechu, čo 
v našom prípade aj viedlo, myslí si, že tie plusy ďaleko prevýšili tú relatívne vysokú cenu. 
 

 Ing. Boris Pargáč – hĺbkovo sa tým nezaoberal, iba podal poslanom informáciu z faktúr.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – v takomto prípade predkladá poslanecký návrh v tomto znení: 
„Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu vyplatenia 
odmeny za poskytnuté právne služby advokátskej kancelárii Taylor Wessing.“ 

 
Ing. Daniela Galandová – pripomína, že materiály majú byť zverejňované v plnom rozsahu pre 

verejnosť tak, ako ich dostávajú poslanci. Samozrejme s vyčiernením osobných údajov - úloha.  
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JUDr. Ladislav Alušík – ako je to s podnikateľskou činnosťou v RO Rybníky? Každý rok mesto 
vykazuje stratu, čo zákon neumožňuje. Ak je jeden rok strata, na budúci rok musia byť vykonané 
opatrenia, aby strata nebola. Preto sa opýtal hlavného kontrolóra, či je to v súlade so zákonom, alebo 
nie je.  

 
Ing. Boris Pargáč – na toto poukazoval už pred dvoma rokmi vo svojom stanovisku 

k záverečnému účtu. Otváranie a uzatváranie živnosti v RO Rybníky nevidí ako šťastné riešenie, ale 
zákon to vyžaduje. Ide o verejne prospešnú službu obyvateľom, takže nevidí v tom problém, litery 
zákona sú dodržané.   

 
JUDr. Ladislav Alušík – zákon hovorí, že ak sa ku koncu roka javí strata, treba urobiť také 

opatrenia, aby na budúci rok strata nebola. Tu sa to však opakuje každý rok.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – tým, že podnikateľskú činnosť zrušíme, strata sa ku koncu roka na 

podnikateľskej činnosti nevykazuje. 
 
Ing. Štefan Milovčík – nevie si predstaviť, aby biokúpalisko v RO Rybníky nefungovalo.  
 
Ing. Marián Kníž – str. 46 bod č. 11 – dodatok č. 2 k zmluve o dielo so spoločnosťou Reinter,       

s. r. o., Humenné, cena za zhotovenie doplňujúcich prác vo výške 17 146,33 €. O aký dodatok ide, 
aké naviac práce zahŕňa?  
 

Ing. Lýdia Gičová - dodatok je na cca 18 tis. €. V tejto cene sú doplňujúce stavebné práce – 
realizácia nových štítových stien z dôvodu, že keď sa odstránili obvodové múry, prišlo sa na to, že 
štítové steny  boli položené na antike a nedalo sa to tak urobiť, aby tam tie steny ostali. Nebola tam 
žiadna nosná konštrukcia. Takže je to realizácia nových štítových stien + realizácia terás na materskej 
škôlke.  V rámci projektu tie terasy neboli oprávneným nákladom a keďže sme išli urobiť dodatok, 
tak sme tam dali aj realizáciu tých terás. Štítové steny sú do výšky cca 4 tis. €, zvyšok sú terasy.  
 

Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh Mgr. Márie Todákovej.  
 
Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine  berie na vedomie  predložené výsledky kontrolnej činnosti a to 
konkrétne v správe č. 5/2018 a správe č. 6/2018 a vyslovuje  nespokojnosť v záveroch prijatých 
opatrení, 
- vyslovuje nespokojnosť s výsledkami kontroly, ktorá nebola dôsledná a objektívne vykonaná na ZŠ 
POH za roky 2014 – 2018, zameraná na dodržiavanie zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, 
účelovosti a účinnosti.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Mgr. Todákovej:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Mária Todáková – 4 
poslanci 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 8 poslancov 
nehlasoval: --- 
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Poslanecký návrh Mgr. Todákovej nebol schválený.  
 

Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka.  
 
Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu vyplatenia 
odmeny za poskytnuté právne služby advokátskej kancelárii Taylor Wessing. 

          Termín: jún 2018 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, MUDr. Jozef 
Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Martin Šebák, Mgr. 
Mária Todáková – 10 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 2 poslanci 
nehlasoval: - Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 460/2018 

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e     správu o výsledku kontrolnej 
činnosti ku dňu 10. 05. 2018.  

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. 
Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 461/2018 

 
 

4. Schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi mesta Snina 
 

Písomný materiál predložil  a spracoval Mgr. Erik Cap, poslanec MsZ v Snine.  
  
JUDr. Jaroslav Koco – nejdeme hlavnému kontrolórovi navyšovať sumu, iba mu ideme dorovnať 

sumu, o ktorú prišiel tým, že v meste Snina poklesol počet obyvateľov pod 20 tis. Hlavný kontrolór 
šetrí aj na plate pracovníka, ktorého sa pred časom dobrovoľne vzdal.  

 
Ing. Ján Čop – je taká skutočnosť, ktorá je daná a na základe ktorej sa odvíjajú platy aj iných 

funkcionárov. Preto nesúhlasí s tým, čo povedal JUDr. Koco. To ideme do funkcií len kvôli 
peniazom?  



11 
 
 

 

MUDr. Miroslav Suchý – myslí si, že hlavný kontrolór svoju prácu vykonáva veľmi dobre a plat 
si zaslúži.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – terajší plat hlavného kontrolóra je 1 870,- €. Predtým mal 2 043,- €. My 

týmto návrhom ideme navýšiť plat o 280,- €. Takže plat by bol po schválení 2 150,- €, takže vyšší, 
ako mal v roku 2017.  Plat hlavného kontrolóra je indexovaný počtom obyvateľov. Ale tak isto je to 
aj pri plate primátora mesta. Odmeny poslancov tiež idú dole. Zástupcovia primátora sú na tom 
najhoršie. Zdôraznil, že návrh nepodporí.  

 
Ing. Daniela Galandová – možno poslancom prináleží hodnotiť a porovnávať prácu hlavného 

kontrolóra. Kontroly terajšieho hlavného kontrolóra sú spracované viac do hĺbky a nebojí sa ísť do 
tém ako bývalý hlavný kontrolór, ale sú dve veci, ktoré jej vadia. Pri voľbe kontrolóra bola na 
vážkach, ale dala mu svoju dôveru, preto to hlavnému kontrolórovi musí povedať. V určitých 
prípadoch tie postupy nemá objektívne rovnaké voči všetkým kontrolovaným subjektom a niekedy 
zo záverov kontrol cítiť lojálnosť alebo zaviazanosť voči úradu, resp. ešte nejakým iným osobám. 
Toto je ten dôvod, prečo tento návrh nepodporí. Je toho názoru, že pri zmene rozpočtu nemali poslanci 
zníženie rozpočtu pre úsek hlavného kontrolóra. Pre svoj výkon práce je lepšie, ak by mal ešte jedného 
pracovníka, aby tá kontrola bola rezká, svižná, pretože si uvedomuje, že poslanci mu schvaľujú veľa 
kontrol. Keď bude cítiť, že prestane tá lojálnosť a začne objektívnosť, sama dá návrh na zvýšenie 
jeho odmeny.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e     v zmysle § 18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, mesačnú odmenu pre hlavného kontrolóra mesta 
Snina vo výške 15 % z mesačného platu hlavného kontrolóra mesta počnúc od 01. 06. 2018.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
– 5 poslancov 
proti: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž – 4 poslanci 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo neprijalo k danému materiálu žiadne uznesenie.  
 
 
 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania finančných 
prostriedkov na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana Makajová, 

vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    Všeobecne  záväzné nariadenie   č. 138/2018 

o podmienkach poskytovania finančných prostriedkov na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej 
ochrany detí a sociálnej kurately. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 462/2018 

 
 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach uskutočňovania územnej 
samosprávy v meste Snina prostredníctvom zhromaždenia obyvateľov 

 
Písomný materiál predložila a spracovala Ing. Daniela Galandová, poslankyňa MsZ v Snine.  
 
Ing. Daniela Galandová – poslanci dostali zoznam pripomienok k tomuto návrhu. Nie sú tam 

zapracované však pripomienky z posledných zasadnutí komisií a to z dôvodu, že medzičasom boli 
vykonané úpravy VZN ohľadom záväznosti výsledku verejného zhromaždenia pre poslancov, boli 
tie pripomienky komisií rozporuplné. Ak majú poslanci názor, že niektoré body vo VZN treba 
zmeniť, prosí, aby predložili poslanecký návrh.  

 
Mgr. Mária Todáková – predkladá poslanecký návrh – znížiť kvórum podpisov potrebných na 

podanie petície z 10 % oprávnených voličov na 5 %. Tých 10 % je cca 1 600 voličov a sú mestá, kde 
je nad 500 obyvateľov.  

 
Ing. Daniela Galandová – v pôvodnom návrhu bolo 5 %, ale po dohode s úradom sa toto kvórum 

zvýšilo na 10 %, pretože je to nejaká vypovedacia hodnota. Áno, sú mestá, ktoré majú 1 % alebo 
fixný počet 500 obyvateľov, ktorí podpíšu petíciu. Je to vec dohody.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – na predchádzajúcom rokovaní mal tri výhrady a myslí, že ani jedna nebola 

zapracovaná. Prvá výhrada sa týka rokovacieho poriadku, ktorý by mal byť súčasťou tohto VZN, 
nevie si predstaviť, že pred každým verejným zhromaždením si budú prítomní občania vytvárať 
rokovací poriadok. Ďalšia vec, ktorá mu vadí je, že tam nie je uvedené, či dané VZN je záväzné pre 
mestské zastupiteľstvo. Pre právnu istotu do budúcna to treba jasne zadefinovať. Chýba mu tam aj 
podmienka účastí občanov na verejnom zhromaždení. Názor verejného zhromaždenia nemôže byť 
záväzné a nemôže mať výpovednú hodnotu, keď sa zhromaždenia zúčastní napr. 5 občanov. Preto 
tento návrh nepodporí.  

 
Ing. Štefan Milovčík – VZN musí byť v prvom rade v súlade so zákonom, predovšetkým so 

zákonom o obecnom zriadení.  
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Ing. Daniela Galandová – celé verejné zhromaždenie bude viesť úrad a zabezpečí aj moderátora. 
Je to podrobne uvedené a rozpracované vo VZN.  Cieľom VZN je, aby sa robili verejné 
zhromaždenia. Stanovisko verejného zhromaždenia záväzné nie je. 1 % účasti občanov na zasadnutí 
je len formálne, keďže petíciu musí podpísať 10 %. 1 600 ľudí by nepodpísalo petíciu, s ktorou by 
nesúhlasili. Myslí si, že ak majú občania nejaký problém a petíciu podpíše 10 %, tak tých občanov 
tento problém naozaj veľmi kvári. Takže je už jedno, koľko občanov sa zhromaždenia zúčastní.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – 10 % je len podpis na petícií, nie je tam uvedený spôsob riešenia daného 

problému. Sú to len podpisy na zvolanie verejného zhromaždenia, na ktorom sa má daný problém 
riešiť. Ale ak na verejné zhromaždenie príde iba 10 ľudí, tak iba tých 10 ľudí navrhne nejaké riešenie 
a neznamená to, že tých 10 ľudí má podporu tých ostatných, ktorí petíciu podpísali. Takže, ak to má 
prezentovať názor verejného zhromaždenia, malo by to mať nejakú výpovednú hodnotu, nejakú 
masovosť. 

 
Ing. Daniela Galandová – formulovanie problému petičného výboru musí byť vecné, musí byť 

vykonateľné a adresované konkrétnemu subjektu. Na zhromaždenie prídu toľkí, koľkí budú mať 
záujem. Úrad je povinný zverejniť pozvánku, napísať zápisnicu. 

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – úrad tiež navrhoval to kvórum účasti, ale keďže sa z VZN vypustilo 

to, že stanovisko verejného zhromaždenia bude záväzné pre poslancov, tak už to kvórum účasti 
občanov na zhromaždení nie je dôležité.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – petícii sa v tomto VZN nevenovala veľká pozornosť, pretože petície 

formuluje samotný petičný zákon. Petícia musí obsahovať náležitosti v zmysle petičného zákona.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – pre neho je rozhodujúce to, či tie verejné zhromaždenia chceme alebo 

nechceme mať. To je prioritné. Niekedy verejné zhromaždenia obyvateľov boli po obvodoch. Keďže 
sa končí volebné obdobie, bolo by vhodné zhodnotiť s obyvateľmi, čo sa urobilo, čo sa neurobilo. 
Preto navrhuje, aby sa verejné zhromaždenie zvolalo buď niekedy po prázdninách, alebo pred 
prázdninami. Kolízia so zákonom nie je, preto si myslí, že to treba podporiť. 

 
Ing. Marián Kníž – na takomto zasadnutí verejného zhromaždenia bol v inom meste a nebol tam 

žiadny problém. Organizoval to mestský úrad. Ľudia tam prezentovali svoje pocity a dojmy, niečo sa 
odsúhlasilo.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh Mgr. Todákovej.  
 

Poslanecký návrh Mgr. Todákovej: 
V čl. III Základné ustanovenia v bode č. (2) navrhujem zmenu z 10 % na 5 % oprávnených voličov 

mesta. Presné znenie: „Mestské zastupiteľstvo alebo primátor zvolá zhromaždenie obyvateľov vždy, 
ak: 

- je v tejto veci predložená petícia aspoň 5 % oprávnených voličov mesta alebo volebného obvodu. 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Mgr. Todákovej: 
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária Todáková – 8 poslancov 
proti: --- 
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zdržali sa: MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, Anton Vass – 3 poslanci 
 
Na základe poslaneckého návrhu Mgr. Todákovej bude zmenené znenie textu VZN, ktorý tvorí 
prílohu uznesenia.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie č. 139/2018               

o podmienkach uskutočňovania územnej samosprávy v meste Snina prostredníctvom zhromaždenia 
obyvateľov.  
 
Hlasovanie o upravenom písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Mária Todáková – 8 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: MUDr. Jozef Homza, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass – 4 
poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 463/2018 

 
 
 

7. Protest prokurátora proti VZN mesta Snina č. 136/2017 o podmienkach držania psov 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e     n a     v e d o m i e    protest prokurátora sp. zn. Pd 

94/17/7702 – 4, zo dňa 02. 02. 2018 proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Snina č.  136/2017 
o podmienkach držania psov,    r u š í    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina  č.  136/2017 
o podmienkach držania psov. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 9 
poslancov 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržal sa: --- 
nehlasovali: JUDr. Jaroslav Koco, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 464/2018 

 
 

8. Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií pri MsZ v Snine  
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  

 
Ing. Marián Kníž – nepáči sa mu, že niektorí aktívni poslanci by mali takú odmenu ako ostatní. 

Preto budú na ďalšom zasadnutí MsZ predložené nejaké pozmeňujúce návrhy.  
 
Ing. Daniela Galandová – mena zákona je od 01. 04. 2018. Sú iné mestá, ktoré neúčasť na 

zasadnutí neodmeňujú vôbec. Ospravedlnená neúčasť – krátenie o 20 % je absolútne neobjektívne. 
Chcela dať aj pozmeňujúci návrh.  Malo by to byť trošku férovejšie.  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – pozmeňujúce návrhy treba posielať e-mailom jej alebo Mgr. 
Regulovej. Keď nejaké návrhy prídu, zosumarizujú sa a bude predložený nový návrh odmeňovania.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – v návrhu mu chýba odmeňovanie zástupcov primátora. V tom starom to 

riešené bolo.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zástupca primátora by mal byť poslanec dlhodobo uvoľnený na výkon 

funkcie zástupcu primátora. Takého teraz nemáme, preto sme to teraz neupravovali.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – zásady však nie sú šité na určitú osobu, ale všeobecne.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – predpokladá, že nové zastupiteľstvo si bude schvaľovať nové zásady 

odmeňovania.  
 

(na zasadnutie prišiel MUDr. Marián Regec – 15.30 hod. – spolu 14 poslancov) 
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í     Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov 

komisií pri MsZ v Snine v znení doplnkov č. 1 – 3 zo dňa 01. 07. 2016,   s ch v a ľ u j e   Zásady 
odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií pri MsZ v Snine. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 465/2018 

 
 

9. Doplnok č. 1 k Smernici o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta 
Snina v súvislosti s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 

Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
  
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 1 k Smernici o odmeňovaní členov 
Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti s vykonávaním obradov a slávností na území 
mesta Snina. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 466/2018 

 
 

10. Doplnok č. 1 k Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky 2016 
– 2022 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta Mrázová, 

útvar školstva a regionálneho rozvoja.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – sú nejaké nové informácie ohľadom výstavby krytej plavárne čo sa týka 

rozpočtu?  
 
Ing. Štefan Milovčík – projekty sú spracované, vypisujeme verejnú súťaž, v pondelok bude 

zasadať komisia. Robíme kroky k tomu, ako zabezpečiť dostatok finančných prostriedkov, aby sme 
mesto nezaťažili úverom.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – aký bude rozpočtový náklad?  
 
Ing. Štefan Milovčík - rozdelili sme to do dvoch etáp, aby sa to vedelo finančne zabezpečiť. Ale 

etapy sa budú súťažiť naraz. Prvá etapa, kde je celá funkčnosť krytej plavárne – základný bazén, 
detský bazén, relaxačný bazén, šatne. Teda okrem saunového sveta. Prvá etapa bude stáť 5 mil. € 
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s DPH, druhá etapa 1 mil. € s DPH.  Súťaž by mala trvať 3 – 4 mesiace. V septembri sa predloží 
návrh a dohodneme sa, či do toho ideme alebo sa to nechá už budúcemu zasadnutiu.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – prečo taký nárast? Pôvodne sa hovorilo o 3 mil. €. Teraz je to 6 mil. €. 

Obáva sa toho, že mesto to z rozpočtu neutiahne. Takže tohto roku sa asi nezačne. Ide však o to, že 
je to veľa finančných prostriedkov.  

 
Ing. Štefan Milovčík – čo sa týka financovania, o tom budeme hovoriť. Takúto investičnú akciu 

v meste určite treba. Bola by to zrejme posledná taká veľká investičná akcia v tomto meste.  
 

JUDr. Jaroslav Koco – poslanci neboli oboznámený s tým, že to bude robené na dve etapy a že 
cena sa podstatne navýšila, preto by bolo vhodné v priebehu budúceho týždňa zvolať pracovné 
stretnutie poslancov, aby sa poslanci oboznámili s projektom – úloha.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
 Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Doplnok č. 1 k Programu hospodárskeho                 
a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky  2016 - 2022. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 467/2018 

 
 

11. Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina za 
rok 2017 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta Mrázová, 

útvar školstva a regionálneho rozvoja.  
 
Mgr. Mária Todáková – priorita 2, sociálna oblasť, bod - zriadenie ubytovne pre bezdomovcov. 

Vyhodnotenie plnenia programu je, že ubytovňa pre bezdomovcov mala byť súčasťou komunitného 
centra. Nemáme ani ubytovňu pre bezdomovcov, ani komunitné centrum. Napísané je, že mesto Snina 
nemá bezdomovcov, ale situácia je iná. Nech povie konateľ nemocnice, koľko ich prespáva 
v nemocnici. Akurát nie sú evidovaní.  

 
MUDr. Andrej Kulan – v nemocnici v súčasnosti neprespáva ani jeden bezdomovec.  
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Mgr. Mária Todáková – dobre, tak to nie sú bezdomovci, ale sociálne slabší občania. Nazvať ich 
môžeme ako chceme. Kde sa naplánuje vybudovanie komunitného centra? 

 
Ing. Štefan Milovčík – áno, sú to sociálne slabší občania, ale bezdomovcom by nenazval občana, 

ktorí má kde bývať, pretože v nemocnici často prespávajú aj takíto ľudia.  
 
Mgr. Mária Todáková – vo vyhodnotení programu je aj zriadenie dialyzačného pracoviska.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – vo vyhodnotení je všetko, čo bolo zadefinované v pláne 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Nezáleží na tom, či to je alebo nie je splnené, ale v hodnotení 
sa objavujú všetky tie priority.   

 
Mgr. Mária Todáková – treba občanom vysvetliť, či je v blízkej budúcnosti možné zriadiť 

dialyzačné centrum alebo vysunuté pracovisko z Humenného. Oslovuje ju asi 18 – 20 pacientov, ktorí 
sú dvakrát alebo trikrát dovážaní do Humenného na dialýzu. Jej nejde o novozriadené dialyzačné 
stredisko, ale iba o vysunuté pracovisko. Je tu napísané aj zriadenie geriatrického oddelenia, ale 
nemocnica má licenciu iba na doliečovacie zariadenie. Prosí konateľa nemocnice, aby to vysvetlil.  

 
MUDr. Andrej Kulan –  dialýza – rozoberalo sa to tu už niekoľkokrát, pretože tu bol záujemca, 

ktorý chcel vybudovať dialýzu v areáli nemocnice, konkrétne v budove riaditeľstva. Boli tu aj 
architekti, urobili projekty, ale nakoniec zistili, že je to stratové a preto od toho upustili. Chceli od 
mesta nový priestor. Ten im bol ponúknutý – v priestoroch bývalej ZŠ na Ul. 1. mája, ale na ten 
nereflektovali. Odvtedy sa neozvali. Toto je asi dva roky stará záležitosť. Či treba alebo netreba novú 
dialýzu, do toho nemocnica nevidí, pretože dialýzy sú súkromné. Oni si vybavujú materiálne 
zabezpečenie, licencie, zmluvy s poisťovňami. Nemocnicu alebo mesto požiadajú iba o prenájom 
priestorov. Momentálne nemáme žiadnu žiadosť o prenájom priestorov na zriadenie dialýzy. 
Nemocnica nemá priestory na zriadenie novej dialýzy. Určite by sme toto pracovisko v Snine 
privítali. Keď bude takáto žiadosť, tak sa tým bude nemocnica zaoberať. Takže zopakoval, že dialýza 
je vecou súkromných firiem.  

Doliečovacie oddelenie – v roku 2011 bolo zrušených veľa oddelení na Slovensku.  Poisťovne 
nepodpísali zmluvy na financovanie doliečovacieho oddelenia. Čo je doliečovacie oddelenie – 
v rámci interného oddelenia, ktoré je 60 lôžkové, bolo 10 lôžok odčlenených na doliečovacie 
oddelenie. Ale pre nemocnicu je to ekonomicky nevýhodné preto, že miesta na toto oddelenie určujú 
poisťovne. Nemocnica nahlási poisťovni mená pacientov a čaká, kedy poisťovňa uvoľní miesta pre 
týchto pacientov v nemocnici. Pre nemocnicu je preto výhodnejšie, keď interné oddelenie má 60 
lôžok, kde sú hospitalizovaní aj takýto pacienti. Naša nemocnica má licenciu na doliečovacie 
oddelenie, ale v roku 2011 poisťovne zrušili  doliečovacie oddelenia, ktoré boli zriadené v rámci 
interného oddelenia.   

 
Mgr. Mária Todáková – v tom čase robila v nemocnici a 40 lôžok bolo určených pre interné 

oddelenie a 20 lôžok pre doliečovacie oddelenie. Výhodu mali pacienti, ktorí mohli ostať v nemocnici 
napr. po mozgovej príhode, po infarkte myokardu, pretože poisťovne hradili výkony cez toto 
doliečovacie oddelenie. Problém bol len v tom, že nemocnica nemala personálne vybavenie na toto 
oddelenie.  
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MUDr. Andrej Kulan – terajší stav je pre našu nemocnicu výhodný. Nie pacienti rozhodovali, 
ale poisťovne. Na budúci týždeň bude valné zhromaždenie, tam je možné si všetko podrobne 
rozobrať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – ak by bola možno, mesto bude okamžite súčinné, aby sa dialyzačné 

centrum v meste zriadilo.  
 
Ing. Daniela Galandová – komisia regionálneho rozvoja tento materiál rozobrala dosť detailne. 

Niektoré aktivity sú neaktuálne a niektoré chýbajú. Predložila poslanecký návrh. Komunitný plán by 
mal byť doplnený a zaktualizovaný najneskôr do 30. 09. 2018 – hovorila o vybavení záujemcov 
o podnikanie, o marketingovej stratégii pre možnosť podnikania, o 16-tich stretnutiach s investormi, 
o troch zahraničných návštevách mesta. Za školy je to spracované veľmi detailne, dokonca aj pri 
školách, ktoré nie sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Aktivity mesta sú však spomenuté len 
veľmi okrajovo. Čo sa týka turizmu, aby to malo aj výpovednú hodnotu, je potrebné vedieť, ako boli 
zvýšené prenocovania v meste, či to malo aj efektívny dopad na daň z ubytovania a pod.  Komunitný 
plán by mal byť aktualizovaný a schválený do 30. 06. 2018 a do 15 dní po schválení v MsZ predložený 
na VÚC. Ak táto podmienka nebude splnená, tak môžeme mať problém, pretože zhotoviteľ projektov 
nám to vytkne a naša snaha o nejaké aktivity bude zbytočná.  

 
Ing. Jana Makajová – aktualizácia bude predložená na najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh Ing. Galandovej. 

 
Poslanecký návrh Ing. Galandovej:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á  povinnosť aktualizovať PHSR na roky 2016 – 2022 
(predložiť doplnok č. 2) najneskôr do 30. 09. 2018.  

 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, MUDr. Jozef 
Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Ing. 
Martin Šebák, Anton Vass – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
nehlasovala: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 468/2018 
 
Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh Mgr. Todákovej. 
 

Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d p o r ú č a   vybudovať v meste Snina komunitné centrum 

so zriadením ubytovní pre bezdomovcov.  
 
Ing. Ján Čop – ale veď to je v PHSR, takže je to zbytočné schvaľovať to navyše. 
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – v pláne PHSR to je.  
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Mgr. Mária Todáková – stiahla svoj poslanecký návrh.  
 

Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
  

Písomný návrh na uznesenie:  
 Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Vyhodnotenie plnenia Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja mesta Snina za rok 2017. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 469/2018 

 
 

12. Prijatie úveru na financovanie Investičného zámeru „Rekonštrukcia chodníkov, 
miestnych komunikácií a odstavných plôch na území mesta Snina“ 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 

Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
Marek Gerboc – bol prizvaní do komisie, ktorá otvárala obálky.  Ponuku poslalo 5 bánk. Ponuky 

sa dosť líšili. Dve ponuky boli podobné, skoro rovnaké. Rozhodli poplatky k úverom. Výsledná 
úroková sadzba je 0,25 %, čo je veľmi málo. Z požičanej sumy 600 tis. € pri dobe splatnosti 10 rokov 
na úrokoch preplatíme 7 500,- €. Je to veľmi výhodná ponuka.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í 

1.  s prijatím úveru zo Všeobecnej úverovej banky, a. s., vo výške maximálne 600 000,- € s dobou 
splatnosti 120 mesiacov na financovanie investičného zámeru ,,Rekonštrukcia chodníkov, 
miestnych komunikácii a odstavných plôch na území mesta Snina (ďalej len ,,Úver“), 

2.  s podpisom blankozmenky ako zabezpečenia Úveru spolu s Dohodou o vyplňovacom práve 
k blankozmenke, 

p o v e r u j e   primátora Ing. Štefana Milovčíka, aby ako zástupca mesta Snina uzatvoril so 
Všeobecnou úverovou bankou, a. s., zmluvu o úvere a ďalšiu zmluvnú dokumentáciu a vykonával aj 
všetky ďalšie úkony súvisiace s Úverom a jeho zabezpečením. 
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. 
Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 470/2018 
 

 
13. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2018 – Rozpočtové opatrenie č. 2 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 

Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
Marek Gerboc – prečítal zápisnicu z finančnej komisie k tomuto bodu, ktorá neodporúča 

navýšenie výdavkov na rekreačné a športové služby vo výške 70 tis. € na umelý trávnik vzhľadom 
na existujúci právny stav. Komisia nemá výhrady voči nevyhnutným opravám a zabezpečeniu 
základných hygienických požiadaviek. Komisia odporúča výraznú úpravu vstupného na biokúpalisko 
na elimináciu  negatívneho hospodárskeho výsledku. Táto úprava by sa mala týkať hlavne občanov 
mimo Sniny. Komisia odporúča schválenie druhej zmeny po zohľadnení uvedených podmienok.  

 
Ing. Štefan Milovčík – keďže letnú turistickú sezónu chceme zahájiť 15. 06. 2018, možno aj 

trochu skôr, výšku vstupného už asi nestihneme upraviť. Predpokladá aj to, že väčšia investícia do 
bazénov sa tiež už nestihne do otvorenia sezóny zrealizovať. Ale robíme všetko preto, aby sa letná 
turistická sezóna zahájila.  

 
Ing. Ján Čop – na predchádzajúcom zasadnutí MsZ sa v rozpočte schvaľovali finančné 

prostriedky pre denné stacionáre. Malo byť pripravené VZN o denných stacionároch, počul však, že 
je s tým problém. Ako je to?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zákon nám neumožňuje, aby sme takéto VZN spracovali. K týmto 

denným stacionárom bolo stretnutie. Na základe odporúčaní ZMOS-u ani jedno mesto nepristúpilo 
k tomu, aby podpísalo zmluvy s dennými stacionármi. V podstate tie ekonomicky oprávnené náklady 
v našom zariadení, kde je 24 hodinová opatera, vyšli 1,32 € na deň a klienta. Takže požadované 
náklady na denný stacionár s 8 hodinovou starostlivosťou sa nám zadajú privysoké.  

 
Ing. Ján Čop – všetky informácie boli na úrad doručené, rokovalo sa o tom a bolo povedané, že 

všetko je v poriadku. Ide o našich občanov, tí ľudia si to nezaslúžia. Tu nejde len o denné stacionáre, 
chýba tu komunitné centrum, robia sa charitatívne veci a prispeli už aj niektorí poslanci, robia sa už 
dobrovoľné rekonštrukčné práce a to všetko zadarmo, vo voľnom čase.  Ľuďom treba pomôcť, lebo 
ak sa tieto stacionáre zrušia, uškodí to hlavne tým ľuďom. ZMOS je viac ako mestské zastupiteľstvo?  
Koľko sme dali na súkromnú ZUŠ na cudzie deti? Toto ide pre sninských ľudí.  
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Ing. Štefan Milovčík – mesto sa správa sociálne a to nemôže nikto poprieť. Rada ZMOS nám 
nemôže diktovať, ale názory sa rôznia.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – poslanci odsúhlasili denným stacionárom istú časť z rozpočtu mesta, 

prečo tam tie peniaze nešli?  
 
Ing. Štefan Milovčík – je tu celoslovenská diskusia k týmto zariadeniam.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – kde je právna prekážka, že peniaze, ktoré schválili poslanci, nešli tam, 

kam mali? Tie stacionáre na tie peniaze čakajú.  
 
Ing. Štefan Milovčík – sú tam nejaké nezrovnalosti. Ale ak poslanci chcú, nie je problém. Keď 

máme peniaze na ostatné, mali by sme mať aj na tieto zariadenia.  
 
Mgr. Mária Todáková – niektoré dediny svoje stacionáre zachránili tak, že im dali peniaze 

z rozpočtu obce.  
 
Ing. Daniela Galandová – str. 3 – dotácia pre nemocnicu na CT prístroj. Prečo tá zmena? Pôvodne 

sa hovorilo o združených finančných prostriedkoch.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – pri združených finančných prostriedkoch by mesto malo majetkovú 

účasť na CT prístroji, pri dotácii nemá majetkovú účasť. Dotácia je na žiadosť nemocnice.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – právne riešenie stavu veci v RO Rybníky – pohli sme sa niekam? Ako 

je to? V rozpočte je, že 20 tis. € sa investuje na rekonštrukciu bazénov, čo sa mu zdá tiež veľa, aj keď 
pôvodne to bolo 70 tis. €. Máme len nájomnú zmluvu, ktorá je vypovedateľná. Komunikuje mesto 
s urbariátom? 

 
Ing. Štefan Milovčík – rokovanie nebolo žiadne, pretože urbariát nekomunikuje. Urbariátu 

predložíme ešte jeden návrh, uvidíme, ako budú reagovať.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e  dôvodovú správu,   s ch v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu na rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 2 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov o 166 090 € 

- zvýšenie výdavkov o 110 866 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie príjmov o 34 933 € 

- zvýšenie výdavkov o 190 157 € 
FNANČNÉ OPERÁCIE  - zvýšenie príjmov o 100 000 € 
 
Rozpočet po zmene bude:  Príjmy   Výdavky   Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET   13 728 087 €   12 350 085 €   + 1 378 002 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET      482 885 €     2 041 066 €   -  1 558 181 € 
FNANČNÉ OPERÁCIE    1 100 179 €        560 000 €   +    540 179 € 
ROZPOČET CELKOM  15 311 151 €   14 951 151 €  +    360 000 € 
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
10 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
nehlasovali: Ing. Daniela Galandová, Mgr. Mária Todáková – 2 poslankyne 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 471/2018 

 
 

14. Prevádzkový poriadok pohrebiska na Ul. budovateľskej a Ul. Švermovej v Snine 
a cenníky pre pohrebiská na Ul. budovateľskej a Ul. Švermovej 

 
Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o.. Spracovala 

Ing. Eva Čopíková, vedúca pohrebníctva.  
 
JUDr. Jaroslav Koco – je pravda, že ceny v cenníku VPS sú vyššie ako sú ceny súkromnej firmy?  
 
Ing. Ján Alušík – cenníky neporovnával, pretože nemá prístup k cenníku súkromnej firmy. Právo 

podnikať má každý. Prevádzka im bola povolená, ale myslí si, že Snina nepotrebuje dve pohrebné 
služby. VPS je na hrane ziskovosti, takže si myslí, že dve pohrebné služby nemôžu byť ziskové. 
Upravili sa vzťahy so súkromnou pohrebnou službou, aby boli občania spokojní.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a     v e d o m i e    cenníky a prevádzkové poriadky 

na pohrebiskách na Ul. budovateľskej  a Ul. Švermovej v Snine.      

Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 472/2018 
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15. Orientačný časový harmonogram zasadnutí MsR a MsZ v Snine na rok 2018 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 

 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   orientačný časový harmonogram zasadnutí: 
a) Mestskej rady v Snine takto:  

26. 06. 2018, 
18. 09. 2018, 
16. 10. 2018, 

b) Mestského zastupiteľstva v Snine takto:  
28. 06. 2018, 
20. 09. 2018, 
18. 10. 2018. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián 
Regec, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 473/2018 

 
 

16. Súhlas mesta Snina so zaradením elokovaných pracovísk ako súčastí Súkromnej 
základnej umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina do siete škôl a školských zariadení 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Jaroslava 

Miková, útvar školstva a regionálneho rozvoja.  
 
Ing. Ján Čop – ak budeme len posúvať peniaze určené štátom, nemá s tým problém. Ale ak máme 

financovať z rozpočtu mesta cudzie deti, s tým problém má a nebude súhlasiť s takýmto materiálom.  
 
Ing. Štefan Milovčík – teraz nevieme, ako to bude, či to niekto nezneužije a  tieto elokované 

pracoviská  potom bude financovať mesto. Vie to mesto stopnúť, keď sa takýto problém vyskytne?  
 
(zo zasadnutia odišli MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, 

Anton Vass - 16.35 hod. – spolu 10 poslancov) 
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – nie, nevieme to stopnúť.  



25 
 
 

 

Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   výnimku z ustanovenia článku 3 ods. 10 a 11 

Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Snine pre: akademického maliara Andreja 
Smoláka, zriaďovateľa Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 2628/9, Snina,   s ú h l a s í   so 
zaradením ďalších elokovaných pracovísk  ako súčastí Súkromnej základnej umeleckej školy, Česká 
2628/9, Snina do siete škôl a školských zariadení SR od 01. 09. 2018 podľa prílohy.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Miroslav 
Suchý, Ing. Martin Šebák – 6 poslancov 
proti: Ing. Ján Čop – 1 poslanec 
zdržali sa: Ing. Marián Kníž, Mgr. Mária Todáková – 2 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 474/2018 

 
 

17. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta – pozemok parc. č. 5066/399 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   
a) výsledok obchodnej verejnej súťaže č. OVS/19/2017 vyhlásenej uznesením MsZ v Snine č. 

423/2017 zo dňa 14. 12. 2017 na predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta, 
b) v zmysle § 9a ods. 1 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v  spojitosti s podmienkami Obchodnej verejnej súťaže   a ustanovenia § 19 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina 
v znení doplnkov, zmluvný prevod nehnuteľnosti – pozemok parc. č. C KN 5066/399, druh 
pozemku - ostatné plochy, o výmere 21 m2, k. ú. Snina, vedený na liste vlastníctva 3200, 
vedenom Okresným úradom v Snine, katastrálny odbor, za cenu 778,- € pre Vieru Sitkovú, 
bytom Snina. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák – 9 poslancov 
proti: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 475/2018 

 
 

18. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku – pozemok 
parc. č. CKN 1393/5 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    informáciu o priebehu obchodnej 

verejnej súťaže vyhlásenej na predaj nehnuteľnosti – pozemok parc. č. 1393/5, k. ú. Snina, vo 
vlastníctve mesta,   r u š í   obchodnú verejnú súťaž na predaj  nehnuteľnosti vyhlásenú na základe 
uznesenia MsZ  č. 421/2017 zo dňa 14. 12. 2017. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková – 9 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 476/2018 

 
 

19. Informatívna správa k problematike regulácie hazardných hier 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a   v e d o m i e      informáciu týkajúcu sa možnosti 

regulácie hazardných hier na území mesta Snina prostredníctvom prijatia Všeobecne záväzného 
nariadenia mesta Snina o zákaze umiestnenia herní. Text správy tvorí prílohu uznesenia. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Ing. Marián Kníž, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková – 10 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 477/2018 

 
 

20. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností – pozemky parc. č. 
142/63 a 142/64 vo vlastníctve mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y h l a s u j e    podľa ustanovení § 281 až 288 Obchodného 

zákonníka a ustanovenia § 19 VZN mesta Snina č. 110/2011 o hospodárení a nakladaní               
s  majetkom mesta Snina  Obchodnú verejnú súťaž na predaj nehnuteľného majetku vo   vlastníctve 
mesta Snina,    s ch v a ľ u j e     

1. podľa § 9 ods. 2 zákona č. 138/1991 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
zámer prevodu majetku vo vlastníctve mesta Snina formou obchodnej verejnej súťaže, a to 
pozemok parcela č. 142/63 o výmere 3 627 m2, druh pozemku - ostatné plochy a pozemok 
parcela č. 142/64, o výmere 1 300 m2,, k. ú. Snina, vedený na liste vlastníctva č. 3200, vedeného 
Okresným úradom v Snine – katastrálny odbor, minimálne za cenu určenú znaleckým 
posudkom č. 48/2018 vypracovaným znalcom Ing. Mariánom Výhonským, Ul. gen. Svobodu 
2492/46, 069 01 Snina, t. j. minimálne: 261 000,- €. 

2. súťažné  podklady uvedené v  ,,Oznámení o vyhlásení Obchodnej verejnej súťaže“, ktoré tvoria 
prílohu uznesenia, 

m e n u j e    v súlade s ustanovením § 19 ods. 7 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 
110/2011 o  hospodárení a nakladaní s  majetkom mesta Snina  komisiu pre posúdenie a vyhodnotenie 
predložených ponúk v tomto zložení: 

- JUDr. Ladislav Alušík, 
- Mgr. Erik Cap, 
- Ing. Ján Čop, 
- Ing. Jana Rosičová, PhD., 
- JUDr. Ján Paľovčík. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Ing. Marián Kníž, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Miroslav Suchý – 7 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasovali: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Mária Todáková – 2 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 478/2018 
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Ing. Štefan Milovčík –   pri nasledujúcich bodoch bol na schválenie uznesenia potrebný súhlas 
11 poslancov, ale v rokovacej miestnosti bolo prítomných iba 10 poslancov, preto vyhlásil prestávku.  

 
Ing. Štefan Milovčík – keďže po prestávke klesol počet poslancov pod 10, zasadnutie mestského 

zastupiteľstva prerušil, pokračovanie bude zvolané do 14 dní.  
 
 

Z Á P I S N I C A 
z pokračovania tridsiateho tretieho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 22. 05. 2018 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ  
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík  
Mgr. Erik Cap 
Ing. Ján Čop  
Ing. Daniela Galandová  
Marek Gerboc  
Mgr. Peter Hasin 
JUDr. Jaroslav Koco  
MUDr. Andrej Kulan  
MUDr. Marián Regec 
Mgr. Ľubov Reháková 
MUDr. Miroslav Suchý  
Ing. Martin Šebák 
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 
Peter Vološin 
 

 
Neprítomní: MUDr. Jozef Homza 

Ing. Marián Kníž 
Ing. Jaroslav Regec 

 
 
Prizvaní:  Mgr. Katarína Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí 

JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 
  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP  

Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia  
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina  
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o. 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 
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1. Otvorenie 
 

Ing. Štefan Milovčík – otvoril pokračovanie tridsiateho tretieho zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva v Snine, na ktorom všetkých srdečne privítal.  
 
Konštatovanie počtu prítomných  

Podľa prezentácie bola v rokovacej miestnosti prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. 
Primátor mesta konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Voľba návrhovej komisie – doplnenie člena návrhovej komisie, keďže Ing. Kníž nebol prítomný 
na pokračovaní rokovania:  
     Do návrhovej komisie navrhol primátor doplniť poslanca Petra Vološina.  
 
Hlasovanie za doplnenie člena do návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Petra Vološina.   
 
 

21. Prenájom nehnuteľného majetku – pozemku parc. č. CKN 142/65 z dôvodu osobitného 
zreteľa – MOV plast, s. r. o., Snina, IČO: 44727909 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Daniela Galandová – požiadala oddelenie právne, správy majetku a služieb, aby do nájomnej 

zmluvy zakomponovalo lehotu 2 alebo 3 rokov na plnenie zmluvy – úloha; 
- keďže sa prehrievajú bloky z dôvodu rozširovania odstavných plôch, je potrebné zabezpečiť 

výsadbu verejnej zelene, hlavne stromovej zelene – úloha.  
 

JUDr. Ján Paľovčík – obdobný materiál sa schvaľoval v prípade firmy Autotext, kde sa tiež 
odsúhlasil pozemok do prenájmu za 1,- € a po kolaudácii bolo parkovisko vrátené mestu za 1,- €. 
Máme ho už na liste vlastníctva. Kúpna zmluva je zverejnená. Tieto podmienky sú obdobné aj v tomto 
prípade. Bežne v takýchto prípadoch dávame lehotu 2 roky, takže toto v zmluve určite bude. Ide 
o nájomnú zmluvu, takže máme tam aj iné možnosti ako si chrániť svoj majetok a splnenie účelu.  

 
Ing. Štefan Milovčík – všade, kde sa bude dať, budeme realizovať výstavbu odstavných plôch 

cez vegetačné panely. Budeme sa snažiť získať finančné prostriedky na tento účel  z fondov EÚ cez 
jeden malý projekt.   
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MUDr. Miroslav Suchý – táto budova tu stojí viac ako 20 rokov a chátra. Ak je tu taká ponuka, 
aby sa budova sprevádzkovala, bola by chyba zo strany poslancov, keby sa tento materiál neschválil.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s  § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e   prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu  
hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov. Predmetom prenájmu je pozemok parc. č. CKN 142/65, druh pozemku 
– ostatné plochy, o výmere 3 425 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 36485551-18/2018 overený 
Okresným úradom v Snine – katastrálny odbor, dňa 28. 03. 2018 pod G1 – 107/2018, zap. na LV  č. 
3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, za 1,- € pre spoločnosť MOV plast, s. r. o., Komenského,    
069 01 Snina, IČO: 44 727 909, za účelom vybudovania parkovacích miest pre budúce obchodné 
centrum v tzv. „Modrej budove“.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ  na vlastné náklady  vybuduje 
parkovisko pri svojej budove s. č. 2719, ktoré po ukončení kolaudačného konania prevedie do 
vlastníctva mesta za 1,- €. 

Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 479/2018 

 
 

22. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Ing. 
Meričko Jozef, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – v materiáloch 22 a 23 ide o odpredaj bytov ich nájomcom.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
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nehnuteľnosti – odpredaj bytu na Ul. Komenského v Snine, postaveného na pozemku parc. č. CKN 
857/63 a zapísaného na LV č. 6039,     k. ú. Snina a spoluvlastníckeho podielu 74/4304 na spoločných 
častiach a  spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu 74/4304 k pozemku parc. č. 
CKN 857/63, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 734 m2, zapísaného na LV č. 
6039, k. ú. Snina, za cenu 5 260,50 € pre žiadateľa: Ing. Jozef Meričko, trvale bytom Snina, do 
výlučného vlastníctva s tým, že kupujúci uhradí poplatky spojené s podaním návrhu na vklad do 
katastra nehnuteľností.  

Prevod a cena bytu je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojitosti so zákonom č. 
182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov a Zákonom 
o majetku obcí.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass, Peter Vološin  – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 480/2018 

 
 

23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu vo vlastníctve Mesta Snina – Vožňáková 
Anna, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 8 písm. a)  zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov zmluvný prevod 
nehnuteľnosti – odpredaj bytu na Ul. Palárikovej v Snine, postaveného na pozemku parc. č. CKN 
7522/3 a zapísaného na LV č. 7817, k. ú. Snina a spoluvlastníckeho podielu 55/4684 na spoločných 
častiach a  spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu 55/4684 k pozemku parc. č. 
CKN 7522/3, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 676 m2, zapísaného na LV č. 
7817, k. ú. Snina, za cenu  4 632,22 € pre žiadateľku: Annu Vožňákovú, trvale bytom Snina, do 
výlučného vlastníctva s tým, že kupujúca uhradí poplatky spojené s podaním návrhu na vklad do 
katastra nehnuteľností.  

Prevod a cena bytu je v súlade s § 8 ods. 8 písm. a) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách  
hospodárenia a nakladania s  majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojitosti so zákonom č. 
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182/1993  Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov a Zákonom 
o majetku obcí. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass, Peter Vološin  – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 481/2018 

 
 

24. Zmluvný prevod nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – odpredaj stavby 
so s. č. 3975 a pozemku parc. č. CKN 1385/22, k. ú. Snina – DIADERM, s. r. o., 
Nemocnica s poliklinikou, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zmluvný prevod nehnuteľností priamym predajom 
najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1385/22, druh 
pozemku – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 56 m2 a stavby – trafostanice so s. č. 3975, 
postavenej na pozemku parc. č. CKN 1385/22, zap. na LV č. 770, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, 
za cenu  7 800,- € za obe nehnuteľnosti, určenú na základe  znaleckého posudku  č. 41/2018 zo dňa       
29. 03. 2018 znalca  Ing. Mariána Výhonského, Ul. gen. Svobodu 2492/46, 069 01 Snina, vo väzbe 
na § 9 ods. 1 VZN mesta Snina č. 110/20111 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Snina v znení doplnkov, do vlastníctva spoločnosti DIADERM, s. r. o., Nemocnica s poliklinikou, 
Sládkovičova 300/3, 069 01 Snina, IČO: 36 515 027, zastúpenej konateľkou spoločnosti - MUDr. 
Tatianou Hriseňkovou, Gaštanová 2883/69, Humenné 066 01 s tým, že kupujúca uhradí 66,- € za 
návrh na vklad do katastra nehnuteľností  a náklady spojené s prevodom, teda aj náklady vo výške 
150,- € za vypracovanie znaleckého posudku a náklady za vyhotovenie GP.  

Prevod nehnuteľnosti je v súlade s ustanovením § 8 ods. 1 písm. c) VZN mesta Snina č. 110/2011 
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 a 5  zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena súvisiaca s prevodom je v súlade  s § 9 ods. 1 a ods. 5 VZN mesta Snina č. 110/2011                     
o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 1 písm. c)  zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 
 



33 
 
 

 

Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 482/2018 

 
 

25. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj časti pozemku parc. č. CKN 1225/207 a CKN 1225/208, k. ú. Snina – Kovaľ 
Peter, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je časť pozemku parc. č. CKN 
1225/207, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty, o výmere 225 m2 a pozemok parc. č. CKN 
1225/208, druh pozemku – trvalé trávnaté porasty, o výmere  578 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, 
pre dotknutého podielového vlastníka priľahlých  pozemkov na Ul. nad Cirochou – Petra Kovaľa, 
trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ je väčšinovým podielovým 
vlastníkom v podiele 5/6-ín nehnuteľností  zapísaných na LV č. 3111, k. ú. Snina, teda aj pozemku 
parc. č. CKN  3601/1, ktorý je priľahlý k parcelám č. CKN 1225/208 a CKN 1225/207, k. ú. Snina, 
vo vlastníctve mesta. Tieto pozemky užívali jeho predkovia od roku 1960 ako vlastné a pre mesto 
a verejnosť sú neprístupné a nevyužiteľné.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 483/2018 

 
 

26. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemku parc. č. CKN 3806/30, k. ú. Snina – Petruňaková Miloslava, Petruňak 
Pavol, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je pozemok parc. č. CKN 
3806/30, druh pozemku – orná pôda, o výmere 295 m2, ktorý vznikol GP č. 37002031-2/2018 
z pozemku parc. č. CKN 3806/27, druh pozemku – orná pôda, o výmere 474 m2, zap. na LV č. 3200, 
k. ú. Snina, pre dotknutých vlastníkov priľahlého pozemku na Ul. nad Cirochou – Miloslavu 
Petruňakovú a Pavla Petruňaka, trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadatelia sú bezpodielovými vlastníkmi 
rodinného domu so s. č. 2329 a ním zastavaného pozemku parc. č. CKN 3958/43, ktorý je priľahlý 
k prevádzanej nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 3806/30. Táto parcela sa nachádza za ich 
rodinným domom, dlhodobo ju užívajú,  starajú sa o ňu, zveľadili ju a zrekultivovali kvôli stabilite 
rodinného domu. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin  – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 484/2018 

 
27. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 

odpredaj pozemku parc. č. CKN 3806/27, k. ú. Snina – Močkovská Helena 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  
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Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je pozemok parc. č. CKN 
3806/27, druh pozemku – orná pôda, o výmere 179 m2, ktorý vznikol GP č. 37002031-2/2018 
z pôvodného pozemku parc. č. CKN 3806/27, druh pozemku – orná pôda, o výmere  474 m2, zap. na 
LV č. 3200, k. ú. Snina, pre dotknutú vlastníčku priľahlého  pozemku na Ul. nad Cirochou – Helenu 
Močkovskú, trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľka je podielovou vlastníčkou 
rodinného domu so s. č. 2330 a ním zastavaného pozemku parc. č. CKN 3958/44, ktorý je priľahlý 
k prevádzanej nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN3806/37. Táto parcela sa nachádza za jej 
rodinným domom, dlhodobo ju užíva,  stará sa o ňu a kvôli stabilite rodinného domu ju musela 
zrekultivovať. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 485/2018 

 
 

28. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemku parc. č. CKN 3454/7, k. ú. Snina – Zuščák Jozef, Snina 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je pozemok parc. č. CKN 
3454/7, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 179 m2, ktorý vznikol GP č. 46053328-38/2018 
z pôvodného pozemku parc. č. EKN 6017, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 32 875 m2, zap. 
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na LV č. 8216, k. ú. Snina, pre dotknutého  vlastníka priľahlého  pozemku na Pálenčiarskej ulici            
v Snine – Jozefa Zuščáka, trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ vlastní priľahlý pozemok parc. č. 
CKN 3454/3, zap. na LV č. 10516, k. ú. Snina a prevádzaný pozemok využíva spolu s manželkou 
viac ako 10 rokov, keďže oproti predmetnému pozemku býva. Tento pozemok chce využiť ako 
záhradu. Nakoľko v blízkosti tohto pozemku býva, tak si ho chce oplotiť a udržiavať v čistote, pretože 
sa tam teraz zdržiavajú neprispôsobiví občania, ktorí tam zanechávajú po sebe neporiadok.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 486/2018 

 
 

29. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 1781/48 a CKN 1800/14, k. ú. Snina – PaedDr. Beáta 
Hricková a Mgr. Ján Hricko 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je časť pozemku parc. č. EKN 
6001, druh pozemku – vodné plochy, o výmere   3 875 m2, k. ú. Snina, zap. na LV č. 8216, z ktorého 
boli GP č. 46053328-126/2017 vytvorené pozemky parc. č. CKN 1800/14, druh pozemku – zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere  9 m2 a CKN 1781/48,  druh pozemku – orná pôda, o výmere 44 m2, pre 
dotknutých vlastníkov priľahlého pozemku parc. CKN 1781/33 – PaedDr. Beátu Hrickovú a Mgr. 
Jána Hricku, obaja trvale bytom Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadatelia sú vlastníkmi priľahlej parcely 
č. CKN 1781/33 a na nej postaveného rodinného domu so súp. č. 1990, zap. na LV č. 727, k. ú. Snina. 
Novovytvorené parcely užívajú ako svoje vlastné a chcú si ich vysporiadať, nakoľko sú k ich 
pozemkom prihradené.  
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 487/2018 

 
 

30. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – 
odpredaj pozemkov parc. č. CKN 1813/438, 1813/439, 1813/440, 1813/441, 1813/443, 
1813/444, 1813/445, 1813/446, 1813/447, 1813/448 na Ul. Duk. hrdinov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
obce predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu sú nehnuteľnosti pozemkov 
v k. ú. Snina, vytvorených GP č. 50788060-10/2017 z parciel č. CKN 1813/255, CKN 1813/229, 
zapísaných na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, pričom ide o tieto pozemky: 

- parc. č.  CKN 1813/438, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 4 m2,  
- parc. č.  CKN 1813/439, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 23 m2,  
- parc. č.  CKN 1813/440, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 33 m2,  
- parc. č.  CKN 1813/441, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 27 m2,  
- parc. č.  CKN 1813/443, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 2 m2, 
- parc. č.  CKN 1813/444, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 40 m2, 
- parc. č.  CKN 1813/445, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 16 m2, 
- parc. č.  CKN 1813/446, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 64 m2, 
- parc. č.  CKN 1813/447, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 30 m2, 
- parc. č.  CKN 1813/448, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 22 m2, 

pre dotknutých vlastníkov rodinných domov a priľahlých pozemkov, ktorí bývajú na Podhorskej ulici 
a Ul. Duk. hrdinov. Predmetné pozemky sa nachádzajú na Ul. Duk. hrdinov. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že vlastníci rodinných domov 
a nehnuteľností pozemkov na Podhorskej ulici a Duk. hrdinov majú svoje pozemky priľahlé k vyššie 
citovaným parcelám a chcú si ich majetkovoprávne vysporiadať z dôvodu prístupu k svojim 
nehnuteľnostiam. 
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 488/2018 

 
 

31. Zámer prenájmu nehnuteľného majetku – Zápasnícky klub Vihorlat Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Štefan Milovčík – okolo T-18 tu toho bolo už veľa. Športový areál pri T-18 teraz vyzerá 

pekne aj s tým novým ihriskom s umelou trávou. Táto telocvičňa chátra, preto by bolo veľmi dobré, 
keby sa ju podarilo opraviť a slúžila by zápasníkom, pretože zapadá do toho celého športového areálu. 
Istého času sme tam chceli vybudovať umelú ľadovú plochu, aby sa deti naučili korčuľovať. Má sa 
zúčastniť jedného vážneho stretnutia začiatkom júna so zástupcami Zväzu ľadového hokeja, pretože 
stále si myslí, že mať umelú ľadovú plochu by bola dobrá vec.  

 
Mgr. Erik Cap – ide iba o zámer. Je to myšlienka zápasníkov a futbalistov. Snaha je sfunkčniť 

túto halu, ktorá nebude slúžiť iba zápasníkom, ale aj iným športovcom ako tréningová hala. Zväz to 
chce sfunkčniť v čo najkratšom možnom termíne.  

 
Ing. Daniela Galandová – bola vypísaná súťaž, bol aj kupec, ale nevie už presne, prečo sa to 

vtedy zrušilo. Mesto sa nezodpovedne správa k svojmu majetku. Budova je v havarijnom stave. Chce 
to podporiť, ale bojí sa, aby tu nešlo len o prehadzovanie si bremena.  

 
MUDr. Miroslav Suchý – tento zámer vznikol na základe spolupráce zápasníkov, futbalistov 

a volejbalistov. Bolo by to však aj pre ostatné športy. Bolo by nerozumné, keby sa tento zámer 
nezrealizoval.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – zámer ako taký – revitalizovať chátrajúce zariadenie – je dobrý, podporí 

ho, ale všetky tie pripomienky z hľadiska dlhodobosti prenájmu, z hľadiska garancií od mesta, aby sa 
ten vecný časový harmonogram aj napĺňal,  treba zakomponovať do nájomnej zmluvy. Preto 
odporúča, aby sa pri koncipovaní nájomnej zmluvy modifikoval dlhodobý nájom na dobu napr. 20 
rokov, uviesť výpovedné dôvody, aby sa mesto nezaviazalo na dlhoročný prenájom a potom bude 
mať zviazané ruky, ak by sa nájomná zmluva neplnila. Je tam aj nájomná zmluva s MVDr. Juškom 
– treba to zrevidovať, pretože on tam má tiež prenajaté nejaké pozemky.  
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JUDr. Ján Paľovčík – v tomto zámere nie je ani jedna parcela, ktorú má v nájme MVDr. Juško. 
Nájomná zmluva bude robená na 20 rokov.  

 
Ing. Daniela Galandová – nebolo by lepšie, keby túto budovu zrekonštruovalo mesto a potom ju 

dalo do prenájmu?  
 
Ing. Štefan Milovčík – to by bolo najlepšie. Ale obáva sa, že tým by na seba mesto zobralo už 

veľa. Teraz ide mesto robiť dve veľké aktivity a táto rekonštrukcia by stála okolo pol milióna eur, čo 
by už bolo pre mesto dosť. Bál by sa ísť do toho. Preto odporúča, aby sa to riešilo takto.  

 
Ing. Daniela Galandová – lehota je dôležitá pre mesto, pretože ďalšie chradnutie tejto budovy je 

pre mesto len horšie. Zápasníci sa budú dostávať do problémov s projekčným riešením, pretože tá 
budova je naozaj v havarijnom stave.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – toto všetko by malo byť obsahom nájomnej zmluvy. Statika v tejto 

budove bude zrejme zlá, bude preto vhodné, aby sa technický popis budovy dostal do nájomnej 
zmluvy, aby sme predišli nedorozumeniam v prípade, že dôjde k nejakému nešťastiu – úloha. 

 
Ing. Lýdia Gičová – na predmetnú stavbu bol vypracovaný statický posudok asi pred dvoma 

rokmi. Problém je v prístavbe, tá je určená na zbúranie. Statika v telocvični je v poriadku.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e   zámer a spôsob nakladania s nehnuteľným 
majetkom obce - prenájom nehnuteľného majetku  z dôvodu  hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 9 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom 
prenájmu je budova telocvične súpisné číslo 1406, postavenej na parcele číslo C KN 7527/6 
a pozemkov parcelné číslo 7527/6, druh pozemku - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1 011 m2, 
zapísané na liste vlastníctva č. 3200, vedenom Okresným úradom v Snine – katastrálny odbor 
a priľahlého pozemku parcelné číslo C KN 7527/31, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 608 
m2 , ktorý vznikol odčlenením z pôvodnej parcely 7527/1 geometrickým plánom č. 46053328 – 
61/2016, zhotoviteľom GeoReal East, s. r. o, Snina, IČO: 46053328, overeným Okresným úradom v 
Snine  - katastrálny odbor pod G1-134/2016 zo dňa 09. 05. 2016, zapísané na liste vlastníctva č. 3200, 
vedenom Okresným úradom v Snine – katastrálny odbor, pre Zápasnícky klub Vihorlat Snina. IČO: 
37 872 150, na dobu určitú od 01. 06. 2018 do 31. 05. 2038 za nájomné 1,00 €/rok.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o účelovú nehnuteľnosť, ktorá 
v minulosti slúžila ako zápasnícka hala. V súčasnosti je v zlom technickom stave a nevyhovuje pre 
užívanie. Zápasnícky klub Vihorlat Snina samostatne a tiež cez Slovenský zápasnícky zväz bude 
spolu s mestom vyvíjať aktivity smerujúce k oprave, resp. rekonštrukcii tohto objektu, vrátane 
rozšírenia o gymnastickú miestnosť a modernú posilňovňu, ktoré budú slúžiť nielen zápasníkom, ale 
aj iným športovým klubom pôsobiacim v meste Snina. 
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 489/2018 

 
 

32. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 1738/10 v k. ú. Snina 
z dôvodu osobitného zreteľa – Ing. Milan Gerboc, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  

a) v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o pozemok parc. č. CKN 1738/10, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 93 m2, zapísaného  na LV č. 3200, k. ú. Snina, do výlučného vlastníctva Ing.  
Milana Gerboca, trvale bytom Snina. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ je vlastníkom priľahlého 
pozemku parc. č. CKN  1738/18 a stavby so s. č.  2697, ktorá je na ňom postavená. Predmetnú parcelu 
má oplotenú a užíva ju už 19 rokov. Uvedená parcela vznikla geometrickým plánom, ktorý mal 
zosúladiť skutkový stav s katastrálnou mapou z dôvodu nezrovnalosti s hranicami pozemkov 
združenej školy a susedných pozemkov na Ul. Jána Bottu;  

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku č. CKN 1738/10, druh pozemku – zastavané plochy 
a nádvoria, o výmere 93 m2, zapísaného  na LV č. 3200, do výlučného vlastníctva Ing.  
Milana Gerboca, trvale bytom Snina, za cenu  265,05 € za výmeru 93 m2 s tým, že kupujúci 
uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené s prevodom 
nehnuteľností.  

Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

 Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 490/2018 

 
 

33. Zmluvný prevod vlastníctva nehnuteľnosti pozemku parc. č. CKN 2581/16 v k. ú. Snina 
z dôvodu osobitného zreteľa – MUDr. Peter Makara, Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e  

a)  v zmysle 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o  zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov prípad hodný 
osobitného zreteľa pre prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Snina, 
pričom ide o pozemok parc. č. CKN 2581/16, druh pozemku – zastavané plochy, o výmere 
47 m2, vytvorený GP č. 46053328 – 8/2018 vyhotoviteľa GeoReal East, s. r. o., Strojárska 
3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa 22. 01. 2018 pod G1-26/2018, odčlenením 
z pôvodného pozemku parc. č. EKN 6045, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 24 469 
m2, zapísaného  na LV č. 8216, do výlučného vlastníctva MUDr. Petra Makaru, trvale bytom 
Snina. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že pán Makara  vlastní nehnuteľnosti 
zapísané na LV č. 10341, k. ú. Snina, teda aj rodinný dom so s. č. 4088, v ktorom býva a taktiež 
pozemok parc. č. CKN 3080/4, ktorý je priľahlý k prevádzanej parcele č. CKN 2581/16 k. ú. Snina. 
Tento pozemok, ktorý tvorí medzeru medzi jeho parcelou a miestnou komunikáciou, dlhodobo užíva 
a chce si ho odkúpiť; 

 b) zmluvný prevod nehnuteľnosti pozemku č. CKN 2581/16, druh pozemku – zastavané 
plochy, o výmere 47 m2, vytvoreného GP č. 46053328 – 8/2018 vyhotoviteľa GeoReal 
East, s. r. o., Strojárska 3995/113, 069 01 Snina, overeného dňa  22. 01. 2018 pod G1-
26/2018, odčlenením z pôvodného pozemku parc. č. EKN 6045, druh pozemku – ostatné 
plochy, o výmere 24 469 m2, zapísaného  na LV č. 8216, do výlučného vlastníctva MUDr. 
Petra Makaru, trvale bytom Snina,  za cenu  133,95 € za celkovú výmeru 47 m2 s tým, že 
kupujúci uhradí 66,- € za vklad do katastra nehnuteľností a náklady spojené s prevodom 
nehnuteľností.  
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Prevod je v súlade s ustanovením § 8 ods. 8 písm. e) VZN mesta Snina č. 110/2011 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Cena nehnuteľností je stanovená podľa § 14 ods. 3 písm. b) v súlade s § 9 ods. 4 VZN mesta 
Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  

Úhrada nákladov spojených s prevodom je v súlade s ustanovením § 9 ods. 5 VZN mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 491/2018 

 
 

34. Žiadosť o prenájom – TJ Spartak Vihorlat Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob nakladania s hnuteľným majetkom 
obce – prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)  zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prenájmu sú 2 kusy zariadení 
na výrobu technického snehu - SD 700 vrátane snežných hadíc za nájomné  1,- €/rok od    01. 06. 
2018 pre Telovýchovnú jednotu Spartak Vihorlat Snina, IČO: 17076901, za účelom ich 
prevádzkovania v lyžiarskom stredisku Parihuzovce.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ bol pôvodným prevádzkovateľom 
týchto zariadení a že zabezpečí na vlastné náklady ich sfunkčnenie tak, aby bol zabezpečený ďalší 
rozvoj zimných športových aktivít a masového lyžovania.  
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
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zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 492/2018 

 
 

35. Žiadosť o odpustenie nájmu za skládku KO – Verejnoprospešné služby Snina, s. r. o. 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – aký je aktuálny stav v riešení základného problému vydávania povolenia 

na prevádzku skládky? Aká je vízia, predpoklad, že opäť začneme voziť odpad na našu skládku?  
 
Ing. Štefan Milovčík – iniciatívu prevzalo namiesto VPS mesto. Ing. Gičová zosumarizuje všetky 

jednania, ktoré vedieme s Inšpekciou životného prostredia v Košiciach. 
 
Ing. Lýdia Gičová – opakovane sme boli na Inšpekcii životného prostredia v Košiciach. Súčasný 

stav je taký, že inšpekcia pripravuje povolenie na prevádzkovania skládky. Povolenie malo byť 
vydané do konca apríla, ale požiadali o predĺženie termínu z dôvodu, že v rámci správneho konania 
došli rozsiahle pripomienky zo strany lesopoľnohospodárskeho združenia VLK a vyhodnocovanie 
námietok je náročné. Žiadosť a doklady sú v poriadku, takže vydané povolenie by malo byť kladné. 
Kedy to bude, to nevedela povedať. Záleží to od účastníkov konania, či sa odvolajú alebo nie.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   podľa ustanovenia § 21 ods. 2 VZN mesta 

Snina č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 
Snina a o určení sadzieb za tento prenájom v znení doplnkov, odpustenie nájomného vo výške 
26 074,50 € za prenájom skládky komunálneho odpadu za 2. štvrťrok 2018 pre Verejnoprospešné 
služby Snina, s. r. o., Budovateľská 2202/10, IČO: 43904157. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 493/2018 
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36. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Snina z dôvodu osobitného zreteľa – časť 
pozemku parc. č. CKN 5066/395, k. ú. Snina – GABRIELA, n. o., Prešov 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e 

a)  prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 8 ods. 9 písm. c) VZN  mesta Snina 
č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnku 
1 a § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov na 
prenájom nehnuteľného majetku mesta pre neziskovú organizáciu GABRIELA, n. o., 
Kollárova 28, 080 01 Prešov, IČO: 37 886 983. Predmetom prenájmu je časť pozemku parc. 
č. CKN 5066/395, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 950 m2, ktorý bol vytvorený 
GP č. 34823123-28/2016 vyhotoviteľa Geodetické združenie Snina, Peter Dubjak, Ing. 
Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, 069 01 Snina, overeného dňa  25. 02. 2016 pod           
G1-54/2016, z pozemku parcelné číslo CKN 5066/135, druh pozemku – ostatné plochy,           
o výmere 5 138 m2, zap. na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľom je nezisková organizácia, ktorá 
prevádzkuje dané zariadenie a chce vytvoriť bezpečnú oddychovú zónu pre svojich klientov 
realizáciou oplotenia a osadením lavičiek.  

 
b) Zmluvný prenájom nehnuteľného majetku – pozemok parc. č. CKN 5066/395, druh pozemku 

- ostatné plochy, o výmere 950 m2, ktorý bol vytvorený GP č. 34823123-28/2016 
vyhotoviteľa Geodetické združenie Snina, Peter Dubjak, Ing. Jaroslav Vasilečko, 
Partizánska 1057, 069 01 Snina, overeného dňa 25. 02. 2016 pod G1-54/2016, z pozemku 
parcelné číslo CKN 5066/135, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 5 138 m2, zap. na 
LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve Mesta Snina, pre neziskovú organizáciu GABRIELA, 
n. o., Kollárova 28, 080 01 Prešov, IČO: 37 886 983, zastúpenú riaditeľom Ing. Petrom 
Markovičom, za symbolickú cenu 10,- € za rok.  

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 494/2018 
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37. Prenájom hnuteľného majetku – Distribučný plynovod a STL pripojovacie plynovody – 
SPP 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    spôsob nakladania s hnuteľným majetkom 

obce - prenájom hnuteľného majetku  z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 
písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prenájmu 
je rozšírená časť plynovodu na Ul. Pálenčiarskej v Snine, objekt Distribučný plynovod a STL 
pripojovacie plynovody na parc. C KN č. 8453/4, č. p. 1046 a č. p. 6017, k. ú. Snina, za nájomné         
1,- €/rok pre SPP – distribúcia, a. s., IČO: 359 10 739, so sídlom Mlynské Nivy 44/b, Bratislava.  
       Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. 
o energetike je prevádzkovateľom distribučnej siete na území SR spoločnosť SPP-D. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 495/2018 

 
 

38. Zrušenie uznesenia MsZ č. 430/2017 zo dňa 14. 12. 2017 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – ide o pozemok, ktorý chcela Východoslovenská distribučnú na realizáciu 

garáží. Po vzájomnej dohode došlo k zmene pozemku, preto treba toto uznesenie zrušiť.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – vybudujú v Snine aj kontaktné miesto pre občanov?  
 
JUDr. Ján Paľovčík – nie, chcú tu vybudovať iba garáže a skladové priestory.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í   uznesenie MsZ č. 430/2017 zo dňa 14. 12. 2017. 

 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 14 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 496/2018 

 
 

39. Vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod stavbami vo vlastníctve mesta 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – rozumie tomu, že mesto berie do vlastníctva pozemky od štátu. Je však 

prijaté aj uznesenie, aby sa mesto vysporiadalo so všetkými vlastníckymi problémami k pozemkom, 
ktoré užíva vo vzťahu k cudzím vlastníkom.  Bude na najbližšie zasadnutie MsZ predložený návrh 
na riešenie? 

 
JUDr. Ján Paľovčík – áno. Materiál sa pripravuje v zmysle prijatého uznesenia.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   p r e h l a s u j e,   že na nižšie uvedených parcelách je umiestnené  
cestné teleso - miestna komunikácia vo vlastníctve Mesta Snina,  ktorá  bola postavená pred rokom 
1991. 

Ide o  parcely registra CKN č. 1224/156, 1224/157, 1224/158 a 1224/26, ktoré boli vytvorené 
geometrickým plánom č. 4653328-125/2017 z parcely registra EKN č. 2280, druh pozemku – 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 39 907 m2, zap. na LV č. 9077, k. ú. Snina,  ktorý bol 
vyhotovený dňa 01. 08. 2017 a overený pod G1-209/201 dňa 08. 08. 2017. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin  – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 497/2018 

 
 

40. Zmluvný prevod nehnuteľností – kúpa pozemkov parc. č. CKN 1224/156, 1224/157, 
1224/158, 1224/26, k. ú. Snina – Slovenský pozemkový fond 

 
Písomný materiál predložil  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, oddelenie právne, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia 
právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – pripomienka – v texte uznesenia upraviť Ul. staničnú na Stakčínsku 

ulicu.  
 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
  

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    zmluvný prevod nehnuteľností – kúpu pozemkov 

parc. č. CKN 1224/156, CKN 1224/157, CKN 1224/158 a CKN 1224/26, ktoré boli vytvorené GP č.  
46053328-125/2017 odčlenením z parcely č. EKN  2280, zastavané plochy a nádvoria o výmere   
39 907 m2, zapísanej na LV č. 9077,  k. ú. Snina, vlastník bývalý Vihorlat, n. p., v správe – Slovenský 
pozemkový fond, Búdkova cesta 36, 817 15 Bratislava 11, do vlastníctva Mesta Snina, Strojárska 
2060/95, IČO: 00323560. Ide o pozemky, na ktorých je zrealizovaná prístupová komunikácia 
k železničnej stanici na Stakčínskej ulici. 
 
Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin  – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 498/2018 

 
 

41. Odsúhlasenie ceny vstupu na verejné WC 
 

Písomný materiál predložil  Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o.. Spracovala 
Ing. Katarína Sentelíková, vedúca ekonomického úseku.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e    n a     v e d o m i e    výšku ceny vstupného na verejné 

WC.          
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Hlasovanie o písomnom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 499/2018 

 
 

42. Interpelácia poslancov  
 
JUDr. Ladislav Alušík – poslanci dostali sťažnosť od MUDr. Magdoliniča, že je dlhodobo 

rušený prevádzkou, ktorá je oproti jeho rodinného domu. Bola táto sťažnosť vyriešená? Čo mesto 
v tomto smere urobilo?  

 
JUDr. Ján Paľovčík – sťažnosť ešte nebola ukončená. Požiadali sme o písomné stanovisko od 

prevádzkovateľa, ktoré sme obdŕžali.  V jeho stanovisku sú iné názory, dal si urobiť aj merania hluku, 
takže je ťažké teraz povedať, kto má pravdu, či sťažovateľ, či prevádzkovateľ. Zvolá sa k tomu 
stretnutie medzi sťažovateľom a prevádzkovateľom na pôde mestského úradu. Ak nedôjde k dohode, 
požiada aj mesto útvar hygieny o merania hluku. V Snine to nie je problém iba tejto prevádzky. 
V Snine je 40 prevádzok a väčšina z nich je v blízkosti bytových domov. Nie je jednoduché takúto 
sťažnosť riešiť. Táto prevádzka tam funguje dlhšie, ako tam má sťažovateľ postavený rodinný dom. 
Ale pristupujeme k tomu tak, aby sme dospeli k nejakým záverom.   

 
Ing. Ján Čop – určité maslo majú všetci na hlave. Namietal a nehlasoval zato, aby boli zariadenia 

otvorené do 4 hodiny rannej. Práve toto treba prehodnotiť.   
 
JUDr. Ladislav Alušík – p. Magdolinič to rieši už dlhšiu dobu, urobil aj protihlukové opatrenia. 

Preto prosí mesto, aby sa využili všetky zákonné možnosti, aby sa to vyriešilo. Je to nepríjemné. 
Prioritne prosí, aby na najbližšie MsZ bola podaná informácia o tejto veci, či došlo k nejakému 
pozitívnemu posunu – úloha.  

 
Ing. Štefan Milovčík – oznámil poslancom, že najbližšie zasadnutie MsZ bude 28. 06. 2018. Je 

to nevyhnutné, pretože do konca júna musí byť prerokovaný záverečný účet. Preto poprosil poslancov 
o účasť, aby toto zasadnutie nebolo zvolávané na trikrát. Na tomto zasadnutí MsZ bude predložená 
správa ohľadom sťažnosti MUDr. Magdoliniča.  

 
Marek Gerboc – pred nejakým časom vzišla z mestskej rady úloha pre mesto, aby zmapovalo 

existujúci stav prelúk. Na základe toho boli zistené isté stavy, ktoré hovoria o tom, že niektoré preluky 
sú tzv. neopodstatnené, sú slepé, nemajú význam. MsR neodporučila tento materiál posunúť do MsZ. 
Preto predložil poslanecký návrh, aby sa tieto preluky doriešili. Mesto sa o ne musí starať, neslúžia 
mestu na nič, preto ich treba odpredať tomu, kto bude mať o ne záujem.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh na uznesenie p. Gerboca.  
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Poslanecký návrh p. Gerboca:  
Odporúčam MÚ na najbližšie MsZ predložiť návrh odpredaja prelúk, ktoré nemajú opodstatnenie. 

Preluky by mohli byť odpredané žiadateľom so súhlasom dotknutých vlastníkov uvedených vo 
vecnom bremene.  
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu p. Gerboca:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: MUDr. Marián Regec – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 500/2018 

 
JUDr. Ladislav Alušík – zariadenia pre venčenie psov – poslanci žili v omyle, pretože on si 

myslel, že nájomná zmluva je už ukončená. Zmluva nemá opodstatnenie. Je za to, aby sa tento 
nájomný vzťah s príslušnou firmou ukončil. Toto nie je priorita mesta. Peniaze vo výške  5 000,- € 
sa dajú využiť zmysluplnejšie. Preto predložil poslanecký návrh.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – prečítal svoj poslanecký návrh na uznesenie.  
 

Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
MsZ odporúča  primátorovi mesta ukončiť najkratším možným spôsobom nájomnú zmluvu na 

prenájom hygienických zariadení pre venčenie psov.  
         Termín: okamžite 

 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, 
Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, MUDr. 
Miroslav Suchý, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržala sa: Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: Anton Vass – 1 poslanec 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 501/2018 

 
JUDr. Ladislav Alušík – výstavba mestskej plavárne – poslanci dostali list, ktorého obsahom je 

správa TASR o tom, že mesto Lučenec ide robiť mestskú plaváreň za 3 mil. €. Potom je tam uvedený 
ešte dovetok, že keď v Lučenci, ktoré je väčšie mesto ako Snina, vedia postaviť plaváreň za 3 mil. €, 
prečo mesto Snina až za 6 mil. €.  Končí sa to tým, že páni poslanci, kde máte oči, alebo v tomto 
prípade nezastupujete mesto, ale niekoho iného? Prekvapila ho informácia od primátora, že investícia 
z 3 mil. € ide na 6 mil. €. Je to zarážajúce a nečakané, pretože poslanci stále boli informovaní o sume  
cca 3 – 4 mil. €. Prečo taký enormný nárast? Mesto je spôsobilé robiť takúto investíciu? Poslancom 
je známe úverové zaťaženie mesta. Ideme budovať stratové prevádzky – ľadová plocha, plaváreň, 
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máme už umelú trávu. Riešiť novú investíciu v tak veľkom objeme je na veľké zváženie, aspoň 
u neho. Terajší poslanci sa stretnú možno ešte 3-krát a nebolo by zodpovedné zaviazať budúceho 
primátora a poslancov MsZ tomu, aby sa vysporiadali s finančným problémom bez toho, že terajší 
poslanci nebudú vedieť, ako je to finančne zabezpečené. Preto predložil poslanecký návrh, ktorý 
prečítal.  

 
Ing. Štefan Milovčík – v každom volebnom programe bolo, že sa v Snine vybuduje krytý bazén. 

Absentuje tu dlhodobo. Nikdy v Snine nebol. Chýbali tu mnohé iné životne dôležité veci, ktoré sme 
vyriešili. Mesto je na 99,98 % odkanalizované, čo je na Slovensku vymoženosť, pretože na Slovensku 
je odkanalizovaných možno 60 % obyvateľov.  Máme splynofikované celé mesto. Máme svoju 
nemocnicu, ktorá je mestská, funguje perfektne, nemá žiadne dlhy, čo je na Slovensku rarita. Školy 
máme zrekonštruované všetky. Tepelné hospodárstvo máme excelentne centrálne vyriešené. Mladí 
odchádzajú zo Sniny tak, ako z každého iného mesta. Nevieme zabezpečiť, aby tu mali dostatok 
pracovných miest. Mesto nie je zaujímavé pre investorov, pretože najbližšia diaľnica je vzdialená 100 
km. V Snine chýba plaváreň, ktorá možno bude stratová. Nevie, do akej miery sa dá všetko 
vyhodnotiť na eurá. Budeme si radšej odkladať peniaze a tešiť sa, že nemáme úverové zaťaženie? 
Rozoberali sme to, kde plaváreň postavíme, aký to bude bazén. Plavecký bazén 25 m dlhý vybudovali 
v Tvrdošíne, ktorý stál 3,5 mil. €. V meste nechceme iba plavecký bazén, ale aj detský bazén, bazén 
zážitkový, saunový svet, vírivku a to všetko so špičkovými technológiami, pretože to nejdeme 
budovať na 5 či 10 rokov, ale na 40. Nechceme vybudovať taký bazén, ako na Rybníkoch, v ktorom 
sa nikto nekúpal, od ktorého si každý odtiahol ruky. Netuší, koľko stál, ale stojí to toľko, že ho 
nevieme ani rozbúrať, pretože nevieme, čo je tam a stojí to strašne veľa peňazí. Projektovaná cena je 
so všetkým , čo projektant v priebehu rokovania všetkým prítomným položkovite vysvetlil. Stretnutie 
bolo minulý týždeň vo štvrtok, ktorého sa zúčastnilo 6 poslancov. Veľakrát sa stalo, že veci, o ktorých 
rozpráva, sú mu vzápätí hádzané ako poleno pod nohy. Všetko robí pre to, aby bol spracovaný 
finančný plán. Ku koncu roka bude úverové zaťaženie mesta aj s tými 600 tis. € na rekonštrukciu  
ciest a aj s tým 1 mil. € z minulého roka vo výške 18,04 %. Aj keby sme rovno zobrali úver vo výške 
3,5 mil. € na plaváreň, čo netreba, budeme na 35 %  v roku 2020, čo je úplná pohoda pri takejto 
investícii. Súbežne robí to, aby to až takto nemuselo byť. Ale viac nepovie, pretože po 
predchádzajúcich skúsenostiach sa to nevypláca. Je vypísaná verejná súťaž s tvrdými podmienkami, 
nevieme, aká cena sa vysúťaží. Zverejnená bude vo Vestníku. Kedy súťaž skončí, nevedel povedať. 
Verí, že na septembrovom MsZ už budeme vedieť vysúťaženú cenu. Úrad si obišiel bazény 
v Košiciach, Poprade a v Bešeňovej, so všetkým – aké majú byť skrinky, podlahy tak, aby táto 
investícia naozaj slúžila generáciám, ktoré prídu po nás.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – nikto nespochybňuje výstavbu bazéna v Snine. Ide o to, prečo také 

cenové navýšenie. Všetko akceptuje – špičkové technológie, technické riešenie. Mesto Lučenec ide 
budovať za 3 mil. €  veľký plavecký bazén, detský bazén aj sauny. Sú po Slovensku bazény rôzne. 
Nespochybňuje to, či to má stáť 6 mil. € alebo nie. Mesto nemusí ísť do nadštandardných vecí, 
postačuje nám veci normálneho charakteru – funkčný bazén ako taký. Keď pôjdeme do vysokého 
predraženia, dostaneme sa do problému financovania bazénu ako takého, nehovoriac o prevádzke.  
V minulosti urobil takýto projekt Ing. Kníž za 5,5 mil. Sk, kde rozpočtový náklad stavby bol 150 mil. 
Sk, ktorý Ing. Milovčík zavrhol, že je to nezmysel, pretože je to pre mesto nezvládnuteľná vec. Teraz 
vyjdeme s novým projektom a takýmto rozpočtovým nákladom? Nevie, prečo to inde vedia urobiť 
lacnejšie, nech sa to zdôvodní. Je však dôležitejšie to, či mesto Snina potrebuje také nadštandardné 
veci.  
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(prišiel Ing. Martin Šebák – 15 poslancov – 14.39 hod.) 
 
Ing. Štefan Milovčík – vôbec to nie sú nadštandardné veci.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – v rozpočte máme úver na bazén vo výške 3 mil. €. Treba preukázať, 

či vieme ísť do takej investície. Aby nebolo to, že nastávajúce MsZ bude na terajšie spomínať v zlom, 
pretože sme im nechali zaťaženie vo výške 6 mil. €. Máme iba pol roka, takže je na zváženie, či do 
toho ideme alebo nie. Preto predložil už prečítaný poslanecký návrh.  

 
Ing. Štefan Milovčík – mnohí sa tešili z toho, že mestu hrozila nútená správa. Robí veľmi vážne 

a intenzívne a s p. prednostkou a Ing. Mariničovou do detailov skladajú finančný plán, ktorý nepovie, 
aby sa to neotočilo proti nemu a nezneužilo sa to na verejnú kampaň. Ak by bola možnosť získať 
peniaze z európskych zdrojov, určite by sme to využili. Jedine v období, keď bol primátorom Ing. 
Kníž, bola možnosť získať peniaze z fondov, ale vtedy sa tento projekt nepodal. Verí tomu, že to 
bude dobrá investícia. Ak to neurobíme teraz, ale budú ho robiť až nasledujúci poslanci, garantuje, 
že bazén v Snine nikdy nebude. Jemu osobne plaváreň nechýba, ale je to pre tých všetkých , ktorí sú 
v Snine a chce, aby toto mesto bolo vybavené tak, ako má byť. A nech si píše kto čo chce.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – porovnávať sucho nejakú cenu, keď nevieme, či je to cena z projektu 

a reálneho rozpočtu, alebo je to len odhad, nie je reálne. Treba vidieť projektovú dokumentáciu 
Lučenca, aby sme to vedeli porovnať s projektovou dokumentáciou mesta. Úverové zaťaženie – 
v rozpočte sme počítali so sumou 4 mil. €  - úver + 360 tis. € z GGE + rezervný fond. Aj keby sme 
na to zobrali úver v plnej výške, nedosiahneme strop úverového zaťaženia, ktorá je stanovená 
zákonom, teda 60 %. 

 
Ing. Štefan Milovčík – viac nebudeme hovoriť, pretože máme skúsenosti, že sa to zneužíva proti 

mestu. Boli poplachy, že musíme počítať s 520 tis. €, pretože prehráme súd. Už netreba, pretože sme 
ho vyhrali.   

 
Ing. Lýdia Gičová – predpokladaný odhad bol spravený na základe rozpracovaného projektu 

pre územné konanie. Keď bežalo územné konanie, projektová dokumentácia bola zaslaná na 
vyjadrenie dotknutým orgánom. Vzišli požiadavky od hasičského zboru, dopravného inšpektorátu, 
hygieny, VSD a inšpekcie práce. Všetky tieto pripomienky museli  byť zapracované do projektu, 
s čím sa nepočítalo – naviac 2 hydranty, rozšírenie komunikácie Ul. partizánskej na dvojsmernú, 
realizácia výsadby zelene v areáli škôlky, chránička pre VN vedenie. Ďalšie požiadavky vzišli 
v priebehu konzultácie s komisiou výstavby, s poslancami, pri komunikácii s projektantom. Ďalšia 
požiadavka bola na spevnenie plochy v priestore medzi telocvičnou a pavilónom školy, kamerový 
systém, zabezpečovací systém, rozšírenie verejného osvetlenia do átria, zariaďovacie predmety so 
senzormi, aby bolo v priebehu prevádzky šetrenie vody, zvolený typ keramickej dražby, aby bola 
protišmyková, väčší Whirlpool bazén pre 12 osôb, pôvodne sme chceli pre 8 osôb, doplnenie vodných 
atrakcií pre deti v detskom bazéne, doplnenie trysiek v zážitkovom bazéna, turniketový systém, 
teplovodná prípojka, aby bola v takej dimenzii, aby slúžila aj pre navrhovanú ľadovú plochu.  Takže 
pripomienok bolo veľmi veľa. Predpokladaný náklad bol vo výške 4 800 tis. €, po zapracovaní 
všetkých tých požiadaviek je terajší predpokladaný náklad cca 6 mil. €. Všetko toto bolo povedané 
a odprezentované projektantom na zasadnutí poslancov minulý štvrtok.  
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Ing. Jana Rosičová, PhD. – čo sa týka Lučenca, nevieme, či oni vo svojom projekte majú toto 
všetko, o čom hovorila Ing. Gičová, zahrnuté. U nás len tie odstavné plochy budú stáť veľmi veľa 
peňazí.  
 

Ing. Štefan Milovčík – nech poslanci dajú návrh, že to bol omyl a nejdeme do toho. Bude mu 
však ľúto, že v meste nebude bazén.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – on nie je proti bazénu, len treba zreálniť to, či mesto má na to peniaze. 

6 mil. € - už či sa niečo v súťaži ušetrí alebo nie, treba s nimi v rozpočte počítať. Potrebuje vedieť 
všetky dôvody, aby vedel voličom odpovedať. Za sebou treba nechať čistý stôl, o nič iné mu nejde.  

 
Ing. Štefan Milovčík – na stretnutí s projektantom bol priestor na akékoľvek otázky, škoda, že 

JUDr. Alušík sa ho nemohol zúčastniť. Bol by najradšej, keby sme takýto bazén vedeli zrealizovať 
za 3 mil. € a ešte radšej by bol, keby sa tento bazén zrealizoval už pred niekoľkými rokmi.  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – zopakovala, že aj keby mesto zobralo na plaváreň úver vo výške 6 

mil. €, mesto nedosiahne úverový strop stanovený zákonom. Súťaž je vypísaná na celok, ale  výstavbu 
je možné realizovať v dvoch etapách – prvá etapa – vodný svet, druhá etapa – wellness a horné 
poschodie.   

 
Marek Gerboc – na stretnutí s projektantom bol – nie je dôležité plaváreň iba postaviť, ale treba 

ju aj spustiť a tam treba množstvo zariadení. Vyberajú sa také zariadenia, aby prevádzka bola čo 
najnižšia. Aby jeho prevádzku mesto do budúcna zvládalo.  

 
Ing. Daniela Galandová – nemá informáciu, či mesto uplatnilo reklamáciu na ten nefunkčný 

bazén v RO Rybníky. Mesto bolo členom združenia, ktoré tento bazén budovalo.   Investičné zámery, 
ktoré poslanci schvaľujú, bolo by vhodné, aby tam okrem informácie, či je nutná EIA alebo nie, bola 
už aj informácia o rozpočte.  Kritériom súťaže je cena alebo aj niečo iné?  

 
Ing. Štefan Milovčík – zákon je tak.  
 
Ing. Daniela Galandová – je možná aj kombinácia – lehota výstavby, úspora pri prevádzke  

a pod.  Do zmluvy je potrebné dať zodpovednosť projektanta za práce naviac, jeho povinné poistenie 
a jeho následné vymáhanie tejto zmluvnej povinnosti. Projektant by mal byť zodpovedný za to, že 
zle urobil projekt a mal by to mať zosobnené.  Plaváreň patrí k základným službám a komunitnému 
životu pre všetky generácie, ale nemalo by byť zazlievané poslancom, že sa zaujímajú o plán výstavby 
a prevádzky. Musia fungovať aj ostatné služby – školy, verejná zeleň, komunikácie a pod. Je potrebné 
vypracovať finančný plán plavárne a predložiť ho poslancom. Myslí tým každoročný plán na 
prevádzku, plán z výberu vstupného, koľko budú mať odpustené školy, dôchodcovia a tak ďalej. To 
sa dá narátať.  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – toto je záležitosťou samotného schvaľovania v zastupiteľstve, ako 
sa nastaví cenová úroveň, aká sa stanoví výška vstupného. Ona si netrúfne toto povedať, aby niekto 
o dva roky povedal, že to zle odhadla tak, ako to zle odhadol projektant. Preto nesúhlasí s tým, aby 
sa v investičných zámeroch uvádzala nejaká odhadovaná cena. Keď to nevedel odhadnúť projektant, 
ako to má mesto odhadnúť? Môžeme povedať, aké prevádzkové náklady sú v Bratislave pri takejto 
plavárni. Dopredu však určite nič odhadovať nebude a nič nepredloží.  
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Ing. Štefan Milovčík – na túto tému sme rozprávali aj na stretnutí s projektantom. P. Šebák sa 
tam pýtal na prevádzkové náklady. Máme projektovanú spotrebu tepla, ale nemôžeme predsa 
predpokladať, aká bude návštevnosť, koľko vody sa spotrebuje a pod. Budú tu noví poslanci 
a primátor a keď bude bazén hotoví, potom si môžu napočítať, v akej výške môžu dotovať dôchodcov, 
školy a pod. Teraz je naozaj privčas to odhadnúť. Základná vec je vec investícií. Najhorší variant 
bude, keď mesto zoberie na výstavbu plavárne úver, ale aj tak to nebude pre mesto katastrofálne, 
pretože úverové zaťaženie mesta bude niečo nad 40 %, čo vie mesto zvládnuť.  Sú mestá, ktoré majú 
vyššie úverové zaťaženie. Robíme však všetko preto, aby sme tie prostriedky vedeli zabezpečiť aj 
z iných zdrojov.  

 
Ing. Daniela Galandová – myslí si, že vypracovať finančný plán, zhrnúť do tabuľky náklady na 

energie, náklady na mzdy, náklady na prevádzku, čistenie, odpisy – s tým má mesto skúsenosti pri 
prevádzke biokúpaliska. Od toho sa uvidí, či výška vstupného bude 5,- €, 10,- € alebo 50,- €, či sa 
bude zohľadňovať veková zľava alebo iné zľavy. Mesto je schopné predkladať projekty na eurofondy 
a pritom na každý projekt sa to dáva. Len tieto informácie napočítať – plán prevádzky na 5 rokov. To 
si vie úrad napočítať sám. Nepotrebuje na to kontrahovať ani externú firmu.  

 
Ing. Štefan Milovčík – nevie, či to mesto vie spracovať.  
 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – svoj názor povedala.   
 
Ing. Martin Šebák – ako je zabezpečená v nasledujúcom období lekárska pohotovosť v Snine? 

Skládka odpadu – podľa akých zákonov vydáva Ministerstvo životného prostredia SR rozhodnutie 
o spustení novej skládky a v akom stave je povolenie?  

 
Ing. Štefan Milovčík – čo sa týka skládky – to sa na dnešnom rokovaní už rozoberalo. Ing. 

Gičová po zasadnutí MsZ p. Šebákovi individuálne túto otázku zodpovie.  
 
MUDr. Andrej Kulan – LSPP pre dospelých teraz riadne funguje, prevádzkovateľom je 

nemocnica. Pre nemocnicu je to stratová záležitosť. Nikto zo súkromných lekárov ju nechce zobrať. 
Asociácia nemocníc poslala list, že prvého kola výberového konania na prevádzkovanie LSPP sa 
nezúčastní 80 prevádzkovateľov.  Naša nemocnica sa prvého kola nezúčastnila. Menia sa však 
podmienky. Druhé kolo výberového konania na prevádzkovanie LSPP bude v júni a nemocnica sa ho 
chce zúčastniť. Nemusí, ale chce kvôli pacientom. Ponúkal túto možnosť súkromným spoločnostiam, 
nikto o to nemal záujem.  

 
Ing. Ján Čop – pri rozumnom hospodárení, pri nerozhadzovaní peňazí, na mnohé veci 

rozhadzujeme, vieme prevádzku plavárne utiahnuť.  Nie sú to malé peniaze, ale zvládneme to. 
Najväčší problém je to, či ideme do toho teraz, alebo to necháme na budúcich poslancov.  

 
Ing. Ján Čop – prečítal poslanecký návrh JUDr. Alušíka.  
 

Poslanecký návrh JUDr. Alušíka:  
MsZ odporúča primátorovi mesta predložiť MsZ návrh financovania výstavby krytej plavárne 

v zmysle vypracovanej projektovej dokumentácie.  
       Termín: najbližšie MsZ 
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Hlasovanie o poslaneckom návrhu JUDr. Alušíka:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, JUDr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Marián Regec, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Peter Vološin – 9 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – 3 poslanci 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop – 2 poslanci 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 502/2018 

 
 

43. Záver 
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 

 
 
Snina 28. 05. 2018   
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová, PhD.    
   primátor mesta                                      prednostka MsÚ 
 
 
 
 
Overovatelia:   MUDr. Andrej Kulan 
 
 

Mgr. Erik Cap 
 
 
    
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 
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